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MEMORANDUM

Date: November 13, 1995
From: }] ‘Q/Hi ckman Ewing
To: File

Subject: Chris Ruddy

At noon, Saturday, November 4, 1995, I checked my
Little Rock voicemail. Brett Kavanaugh had called at 5:50 p.m.
on Friday, November 3 leaving a voicemail to the effect: "I got
a voicemail message from Ruddy. He said he had talked to Patrick
Knowlton. He said that Knowlton was disappointed by the way he
was treated in the grand jury. He said he was treated as a
suspect. Ruddy knows some of the questions that Brett Kavanaugh
asked. Why did Brett ask Knowlton if the guy in the park grabbed
his genitalia.

Brett said on the voicemail to me, "I didn’t ask him
that. I did ask him about sexual advances by the other man in
the park. John Bates and I want you to call Ruddy - at least get
him off the genitalia part. I am worried about that. Ruddy left
his number as 718-229-8209.

I telephoned Chris Ruddy at that number at 12:09 p.m.
on Saturday, November 4. He said he would call me back in about
five minutes. He called back at 12:13 p.m.

I told him I had just checked my voicemail, that I had
received a voicemail from Brett, in which Brett advised me of
Chris’s call, and I was returning his call to Brett.

Chris said that he had talked to Knowlton. He said
that Brett asked him the following questions, to which he
responded, "No." Brett asked him the following questions about
the man Knowlton saw in the park:

14 Did he talk to you?
25 Did he threaten you?
35 Did he touch your genitals?

According to Ruddy, Knowlton said he answered "No" to all of
these questions. But he wanted to know why we were asking
questions like that.
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Memorandum to File re Chris Ruddy
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I told Chris, "we cannot comment on any questions asked
or answers given in the grand jury. It is against the law for us
to do so."

I did tell him, "If a witness or the witness’s attorney
have any problems or questions, I will be glad to speak with
them."

Chris said he knew that, but he had to call and ask the
question.

I then asked him if we could go "off the record - deep
background," and he said, "of course."

I told him that he, and others had said that Knowlton
was a credible witness. I told him I have been told that
Knowlton was not asked the question about "genitals." I told him
I was not there but I would get a transcript to determine whether
that was asked, but it was my understanding it was not asked.
Therefore, if Knowlton is saying that he was asked something,
when he was not, that might affect his credibility.

Ruddy said he acknowledged that and that Knowlton would
be in a "self-destructive" posture. Ruddy then said that that is
what the witness told him. I told him, a witness, of course, was
free to say anything they wanted to, although the prosecutors and
grand jurors were not. I gave him an example that I have seen
many, many witnesses come out and have a press conference and say
they were asked something that was not even included in the
subject on which they were asked in the grand jury.

We then got into a further discussion. I don’‘t know if
Chris Ruddy was taping the call or not. He did not tell me he
was, but I always assume that someone could be taping me. [I am
dictating this memo at 12:40 p.m., approximately 20 minutes after
I talked with him.]

I did tell Chris that we were going to conduct this
investigation in a professional manner, in an orderly fashion,
and in accordance with the rules. He had said that he didn’t
know why we spent most of the time in the grand jury asking the
witness about his contacts with the media. I told Chris that in
the generic sense, if I am interviewing a witness or asking
questions of a witness, I not only want to know what they say
happened on the day in question, but who all they had talked to,
and who all had talked to them, to see if the story has been
"colored" any. He said he agreed with that.

He did say that the FBI should not be making statements
to witnesses that characterize Ruddy and Pritchard as "alleged"
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journalists. Chris then said that he thought that the FBI needs
to be relieved totally from the case and independent
investigators brought in. He also said that another prosecutor
needs to be brought in. He also says you've got to say it’'s a
homicide investigation.

He said as an example of why the investigation was not
being done properly, is we are just now bringing the three crime
scene witnesses before the grand jury, a year after Starr has
been appointed. He said that in a critical manner. I then said
words to the affect, "I came to Washington and talked to you,
Ambrose, and Reed Irvine. I was looking for input on what you
all think needs to be done that has not been done. All three of
you told me that Knowlton was a very credible witness. I then
caused him to be brought in the grand jury and now you are
criticizing us for bringing him in the grand jury. That is when
he gave me his three points about the FBI needing to be relieved,
us needing to bring another prosecutor in, and the need to say
its a homicide investigation.

I told him that we are trying to get everybody’s input,
but they keep attacking Starr regularly. I told him they even
kept running the Rodriguez issue even though that is a "straw
man" issue. He said that was just indicative of the bigger
picture. I did tell him that I thought that they were losing
credibility with certain people because of the way they were
going about things. He then said that people keep bringing up

the "left hand v. right hand" argument on credibility.

I did tell him that I did think they were doing some
good work, but that the manner in which they were criticizing was
anfounded. He said that Starr really was not doing his job.

I did tell him that Ken was a man of integrity. I also
at some point made reference to his [Ruddy’s] multi-millionaire
boss.

At the end of the conversation Ruddy said, "You guys
are doing a great dis-service to the country.” After that I
really didn’t have anything else to say. He ended the

conversation by saying words to the effect of have a nice
weekend.

At some point he did say something in the conversation
about "your office needs to stop leaking that it g & suicide...
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Voicemail from Chris Ruddy

Hickman, this is Chris Ruddy. I just wanted to let you know it’s
Saturday evening at about 4:00 p.m. and I wanted you to know that
I have removed, there is no references to genitals or anything
really in the sexual issues ah in this article that I'm doing.
You can assure Brett of that ah also assure him there’s nothing
in the piece that would be considered an attack on his person in
any way ah I am doing, not mentioning the issue even though ah
Knowlton swears up and down that he did say it. Ah, I am doing
this because of your request and the Christian gentleman I am and
at your request because I respect you and ah ah obviously people
do make mistakes as you said. But I want to also point out that
I think that if the position was different, that if you guys had
something on me to use, I have no doubt that it would have been
used and ah ah obviously the Mike Wallace piece I think was
generated partly by out of your office, not you, but your office
and ah obviously ah I'm not into that business of hitting back ah
so I would hope, my advice to you would be that you seriously
consider what I’ve asked you ah and ah I'm appealing to you to
reconsider the direction that you’re going in this thing. Ok.
Thank you very much. You have my number if you need me. Bye.

The proceeding voicemail which indicates that Chris
Ruddy left it for me at 4:00 p.m. on the afternoon of Saturday,
November 4, was actually first listened to by me in the early
morning hours of Sunday, November 5, being received at my
Germantown, Tennessee law office.
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A Special Report from the
Pittsburgh Tribune-Review

Sunday, November 5, 1995

By Christopher Ruddy
FOR THE TRIBUNE-REVIEW

WASHINGTON-—A witness who
appeared before Independent Counsel
Kenneth Starr’s grand jury last week
says he was given shoddy treatment
by Starr’s prosecutors.

Patrick Knowlton, a Washington
businessman, was the first person to
see Vincent Foster’s Honda in Fort
Marcy Park on the afternoon of July
20, 1993, when Foster died. ‘

“I did the right thing,” Knowlton
told the Tribune-Review of coming
forward to tell his story. “Instead of
being treated with dignity and
respect, I got treated like a suspect, a
liar,” he said of his grand jury treat-
ment.

Starr’s deputy, Hickman Ewing, told
the Tribune-Review he was unaware
of any problems Knowlton had dur-
ing the proceedings. Ewing said
Knowlton and his attorney are wel-
come to make any objections known

to the staff.

Foster Case: Witness “Treated
Like a Suspect’

crime scene witnesses noted in the
police report: Knowlton and two
other witnesses who told Fiske’s inves-
tigators that they saw two men, not
Foster, in'and around his Honda.
Apparently embarrassed, Starr
issued subpoenas to Knowlton and
several others after the Telegraph

report—though his office had been

telling the press in leaks that the case
was all but wrapped up.

The Foster death investigation has
been a s Sisyphean task for Starr, a
retired federal judge; each time he has
tried to put his rubber stamp on the
case to close it, something else, like
Knowlton’s testimony, has unraveled.

QUESTIONING

Knowlton said Starr’s inquiry before
the grand jury was led by assistant
Independent Counsel Brett M.
Kavanaugh. John Bates, Starr’s

deputy, was also present during the

proceedings but did not ask any ques-
tions.

Bates is a 15-year veteran of RG¢A #hona

(B (RIS 1378 Ol 16105858

U.S. Attorney’s Office in Washington.

brightest prosecutors, and has been
assigned significant responsibilities
relating to the handling of papers in
Foster’s office. With the resignation of
Starr’s lead Foster prosecutor, Miquel
Rodriguez, Kavanaugh was saddled
with those responsibilities as well.

The scope of the case would be a
daunting task for even a veteran pros-
ecutor. According to his biography,
Kavanaugh has never prosecuted a
case before.

“If that’s true, he should not be in
there,” said Jerris Leonard, question-
ing the decision to make a first-time
prosecutor the lead interrogator in a
case of this type. :
~ As assistant Attorney General for
civil rights during the Nixon adminis-
tration, Leonard handled federal
inquiries into the murder of two
Black Panthers and the Kent State
killings.

“The Foster case is very, very impor-
tant to all people involved. An

His criticism has received attention
from radio talk-show host G. Gordon
Liddy and Republican U.S. Rep. Dan
Burton of Indiana.

Though the confidential witness’
statements were a key part of the
Fiske report, federal investigators have
since attacked his credibility, an
apparent pattern for the investigators.

For example, a couple found in the
park have been the subject of vicious
comment that first emanated from
the Park Police. The police said the
couple, a man and a woman married
to others, were caught having adulter-
ous sex in the park. The motivation
for the smear became more apparent
when their witness statements com-
pletely contradicted the police version
of events and the findings of Special
Counsel Fiske.

Knowlton and the confidential wit-
ness were interviewed by the same
FBI agents: William Colombell and
Larry Monroe.

Starr brought the confidential wit-
ness before his grand jury earlier this
year, but nothing has come of the tes-
timony.

Monroe retired from the bureau
shortly after the Fiske report was
issued. ;

Starr kept Colombell as his senior

;59§¢;E gnél the same FBI agents whose
ork has

been criticized under Fiske,

leonard aereed that Kavanaugh may

_to review their own work.
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matters raised by Knowlton. Ewing, a
well-regarded former U.S. attorney
from Memphis, said it is not uncom-
mon for witnesses to complain about
questioning. He added that the inves-
tigation has been handled in a “pro-
fessional way.”

Knowlton told Park Police shortly
after the death, and later Specml
Counsel Robert Fiske’s investigators,
that he had stopped at Fort Marcy
Park to relieve himself in the woods at
about 4:30 that afternoon when he
spotted a brown Honda in the lot
with Arkansas tags. He also said a
Hispanic-looking man glared at him
menacingly as the man sat and then
stood near Foster’s unoccupied
Honda.
~ The witness told the FBI he was
frightened by the man and quickly
left the park.

Knowlton was an anonymous figure
in the case until two Sundays ago
when London’s Sunday Telegraph
recounted his story. In the article,
Knowlton said the FBI had misrepre-
sented his statements, particularly by
stating he “could not further identify
this (Hispanic-looking man) and stat-
ed that he would be unable to recog-
nize him in the future.”

Knowlton backed up his statement
to the Telegraph by helping a police
artist draw a composite sketch of the
man. The Telegraph published the
sketch.

He told the grand jury last week
that the FBI statement was a “lle,
Knowlton said.

The Telegraph reported that Starr
had never interviewed nor called
before his grand jury the only civilian

T DNIowiton saia Prosccuw

Tors spena
s1gmﬁcant part of his 2-1/2 hours of

questioning—as much as a third of
his time—trying to ascertain who in
the press he had spoken with and
what he had told them. He was also
questioned as to who in congress he
had spoken with.

He said that during the remaining
time, the prosecutors seemed less
interested in getting to the bottom of
the misrepresentations in the police
and FBI reports.

“I felt like they were trying to focus
on my character,” he said of
Kavanaugh'’s line of questioning.

Questioning about press contacts

‘are not unusual in a grand jury set-
ting, nor are challengmg questions to

determine one’s credlblllty—though
they can be perceived by the witness
as attacks on his or her character.

But telling was the fact that
Knowlton said at no point was his
brief Park Police statement and FBI
statement read back to him in its
entirety to be reviewed by the grand
jury. He said prosecutors never read
back to him handwritten notes of FBI
agents that should back up their state-
ment as to what he said.

He said Kavanaugh quickly moved
off the Park Police report when
Knowlton began pointing out some
obvious errors.

The police misidentified the
Hispanic man as a “white male” and
even spelled Knowlton’s name wrong
in their report.

Kavanaugh, a Yale Law School grad-
uate, is a former clerk to Supreme
Court Justice Anthony Kennedy. He
is considered one of Starr’s best and

be checking the credibility of the wit-
ness, but said it should be done in a
way that does not attempt “to discred-
it” the witness before the grand jury.
Knowlton said Kavanaugh ended
with a sarcastic question: “Why didn’t
you wait for someone to call you?”
Knowlton said it implied he was some
sort of publicity hound. In fact,
Ambrose Evans-Pritchard of the
Sunday Telegraph had sought out
Knowlton. Starr’s office only contact-
ed Knowlton after the press report,
though it has known of his identity

over a year.
SAME AGENTS

Knowlton is now the second witness
to claim that the FBI misrepresented
his official statement and that inter-
viewing agents went to great lengths
to persuade him his original story was
wrong.

The first witness is known as the
confidential witness who came into
Fort Marcy more than an hour after
Knowlton left. The FBI and Fiske
claimed he was the person who found
Foster’s body and who asked mainte-
nance workers to call 911.

The confidential witness originally
said that he did not see a gun in
Foster’s hand, that Foster’s hands were
palms up and that Foster’s head was
perfectly straight up. The Fiske
report, however, states that the wit-
ness said a gun could have been in the
hand and the head could have been
tilted to the right, explaining some
unusual blood tracks.

The confidential witness said he was
“badgered” by the FBI into making

those statements.

HARASSMENT

Late last week, Knowlton and his
attorney met with FBI agents working
with Starr about concerns for
Knowlton’s safety.

“At first they didn’t believe it, but
seem to be taking it seriously,”
Washington attorney John Clarke
said. Clarke is representing Knowlton.

The Tribune-Review and London’s
Sunday Telegraph reported last week
that Knowlton was being victimized
by a surveillance operation. Knowlton
took several pictures of individuals,
including one of a man who took par-
ticular note of this reporter’s license
plates.

Also, the license tags to a white
Honda that was trailing Knowlton
and this reporter have been traced to
an Arab man living in Vienna, Va.
During a visit to the address, the Arab
man who had followed Knowlton was
found residing there. But the plates
had been switched to a different car, a
blue sedan, that was parked outside
his home. He became v1s1bly upset
when he heard photos were taken,
though he claimed he had not driven
a white Honda and had not engaged

in any surveillance.

In a related matter, the Tribune-.

Review reported last month that the
FBI lab had compared handwriting
on two checks written by Foster
against the handwriting on a torn
note found in his briefcase, and that
the comparisons were inconclusive.
The FBI lab actually compared the
note to 17 of Foster’s checks and
found them to be an inconclusive
match.

This ad was paid for by the Western ]oumalisin Center, a

non-profit organization that supports investigative journalism.

T e,
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RG: 449 Independent Counsels
SERIES: IC Starr/Ray, FRC box 2291
NND PROJECT NUMBER: 37918 FOIA CASE NUMBER: 25720

WITHDRAWAL DATE: 11/05/2009

BOX: 00017 FOLDER: 0031 TAB: 3 DOC ID: 31296788

COPIES: 1 PAGES: 96

The item identified below has been withdrawn from this file:

FOLDER TITLE: Knowlton, Patrick

DOCUMENT DATE: 11/01/1995 DOCUMENT TYPE: Transcript

FROM:
TO:

SUBJECT: Grand Jury transcript

This document has been withdrawn for the following reason(s):
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Clinton aide suicide

note ‘was

By Stephen Robinlon

THE mystery surrounding
the 1993 death of Vinceot
Foster, a senior White House
official, deepened when three
handwriting experts, vne of
them an Oxford don, rule
that his alleged suicide note
was a forgery.

Reginald Alton. emeritus
fellow of St Edmund .Hall,
Dxford, who tlew to Washing:
ton to announce the results of
his inguiry. said it was clear
the torn-up note recovered
from a briefcase in Mr Fos-
ter's office could not have
been writlen by him.

The note listed Mr Foster’s
grievances in Washingtan,
and its contents were taken as
evidence that he was suicidal
at the time of his death.

Written on a yellow legal
pad and torn into many
pieces, the note has long been
ariddie within the wider mys-
tery surrounding Mr Foster’s
death. .

His body was recovered al a

secluded piece of parkland

outside Washington, a pistol
in his hand and a bullet
wound to the head, No one
heard a shot or saw Mr Foster
arrive, The note was not
recovered during the first
search of Mr Foster’s office,
but was found six days after
his death by Bernard Nuss-
baum. a White House legal

By

Foster: body found
in secluded parkland

counsel and a friend of Presj-
dent and Mrs Clinton.

During Whitewater hear-
ings last summer. senators
expressed bafflement that the
pote could have been over-
looked, and some suggested
White House staff were delib-
erately obstructing investiga-
tors on dehalf of Mr and Mrs
Clinton. Mr Foster was a boy-
hood friend of Mr Clinton,
and before goinﬁ to Washing-
ton to serve as deputy White
House lcgal counsel, ha
been a partner at the Rose
Law firm in Little Rock, along
with Hillary Clinton.

In the note, the writer pur-
porting to be Mr Foster re-
grets mistakes he made, com-

orgery’

lains of hostile coverage ef

is office in the Wall Street
Journal. and concludes: "I
was not meant for the job or
the spotlight of public life in
Washington. Here ruining
people is considered sport.”

r Allon introduced him-
self with a donnish self-
effacerent at a press confer-
ence in Washington, and
advised reporters oot to “'mis-
take me for another interfer-
ing Bril"", The conferencc was
organised by Strategic Invest-
ment, which paid the experts.

Ronald Rice, who bas 18
years’ experience in forensic
and handwriting work, came
to the same conclusions as Mr
Alton. Vinceat Scalice, a
retired New York detective
with extensive forensic expe-
rience, concurred.

The comparison was made
between the nole and 12 sam-
ples of Mr Foster's bandwrit-
ing. Mr Alton confirmed that
all 12 samples had been writ-
ten by Mr Foster, but that the
other note could not have
been written by him.

The formation of the letters
was different, Mr Foster
wrote b with a single stroke,
while the forger used three
strokes. The forger was
unable to recreate Mr Fos-
ter's confident counter-clock-
wise loops or circles.

Mr Alton rated the forgery
as “‘moderately competent’’.

First Lady
comes under
suspicion

By Hugh Davies
In Washington

NEW documents and tele-
hone records detailing Hil-
ary Clinton's actions after
the death of her friend, Vin-
cent Foster are stirring suspi-
cion of a cover-up thst may
mesn the public questioning
of the First Lady by the Sen-
ate Whitewater Committee.

White House papers handed
over 1o Senate investigators
jndicate that Mrs Clinton may
huve led the operation to keep
police and the Justice Depart-
ment out of the office.

They link a key feature of
the note — Mr Fosier’s
“depression” over lawbreak-
ing in the “‘travel-gate” scan-
dal — to the First Lady.

The notes of 8 White House
aide, David Watkins, disclose
Mrs Clinton ordered him to
sack experts who organised
presidential trips and replace
them with “onr people”. One
was Harry Thomason, con-
nected to an air charter firm.

Mrs Clinton was at her
mother’'s home in Arkansas
when Mr Foster’s death was
reported. Telephone Ioﬁs
show the [irst person sie
called was Mr Thomason.

Accusing the White House
of “playing games’ with
investigutors, the Sen Alfonse
D'Amsto, the chalrman of the
Senate Whitewater commit-
tee, issued 49 subpoenas for
White House recorus.
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A Special Report from the
Pittsburgh Tribune-Review

Monday, November 13, 1995

Foster Death: Lee’s Findings

Questioned

By Christopher Ruddy
FOR THE TRIBUNE-REVIEWY

WASHINGTON—Forensic scien-
tist Henry Lee has not yet issued
his report on the death of Vincent
W. Foster Jr., but has offered
Independent Counsel Kenneth
Starr’s staff some preliminary find-
ings.

Lee’s opinions will bolster govern-
ment claims that Vincent Foster’s
body was not moved two Fort Marcy
Park, near Washington, D.C., a
source close to the investigation
told the Tribune-Review.

The source said Lee has informal-
ly told Starr’s staff that he has
reviewed key crime scene pictures,
as well as some of the physical evi-
dence, such as Foster’s clothing.
Earlier this summer, Lee visited
Fort Marcy Park, the apparent
dcath scene.

Shortly after his visit, Lee asked
Starr to have the FBI conduct an
exhaustive search of the park. The
search, which began in mid-
September and ended over a month
later, apparently did not turn up
the slug fired from the .38-caliber
Army service revolver found in
Foster’s hand.

concluded that the “overwhelming
evidence” indicated Foster’s body
had been moved to the park.

The independent report cited,
among other things, the failure of
authorities to find the spent bullet,
which they said should have been
in the vicinity of the body.

The source said Lee will down-
play the significance of the missing
bullet while offering his own inter-
pretation of key evidence to sup-
port the conclusion Foster killed
himself at the park.

Lee’s hiring also followed the res-
ignation of Associate Independent
Counsel Miquel Rodriguez, who
reportedly found the FBI and its
experts unwilling to fully investi-
gate the case.

Starr’s staff, according w sources,
believes it can close the lid on the
case by using Lee’s report as the
capstone of its probe. By knocking
down arguments the body was
moved, the Starr team hopes to cre-
ate a “fire line” between those argu-
ing Foster was murdered and others
who have challenged the legitimacy
of investigations by the police and
former special counsel Robert
Fiske.

Since Starr hired Lee last spring,

Meanwhile, the source close to
Starr’s inquiry told the Tribune-
Review that Lee’s still-unfinished
report will contain some new, quite
unusual evidence.

For example, Lee has told investi-
gators that during a cursory exami-
nation of the death scene earlier
this year, he found a skull fragment
in the area in which Foster is sup-
posed to have been found. Lee has
not yet linked the fragment to
Foster.

The failure of police or emer-
gency workers at the death scene to
note bone fragments under the
head, or to find such matter after
the body was removed—though
Foster is alleged to have blown out
a chunk of his skull—was one indi-
cation Foster may not have com-
mitted suicide in the park.

The police said they searched for
the fragments and found none.

In April 1994, nine months after
the death, Fiske’s FBI investigators
conducted an exhaustive search
over a wide area of the ground in
the park—utilizing extensive raking
and sifting methods—and found
no bone fragments.

Here are other factors Lee will
offer the Starr team as evidence

Lee’s hiring came in the wald/Aoff nl')?f c{h‘PS‘ fB%?i?;![f@tms FeF05858 Pagter 1as shot at the spot he

an independent report issued by
two former New York police homi-

mony uring t 1mpson

case. He was a central expert wit-
N PN .

was found:

B FACIAL BLOOD—Lee will
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face in a Polaroid photo as being
blood. Lee will say the splattering is
“consistent with the use of a high-
velocity weapon fired in the
mouth,” the source said.

Foster was found with a high-
velocity .38-caliber weapon in his
hand with two high-velocity .38
bullets having been in the gun’s
cylinder. Lee’s interpretation will
counter suggestions Foster was shot
with a low-velocity .22-caliber
weapon, for example, and that the
old .38 Colt was staged in his
hand. '

Dr. Vincent Di Maio, medical
examiner for San Antonio, Texas, is
considered one of the nation’s lead-
ing authorities on gunshot wounds.

He agrees with Lee that had
Foster placed the barrel in his
mouth, the speckled material on
the face would be blood. Gun pow-
der marks—called stippling—
would be present only if the gun
was fired with the barrel outside
the mouth.

Di Maio disagrees, however, with
Lee’s expected conclusion on the
critical issuc of the gun’s velocity.
Di Maio said the blood splatter is
typically a result of “nasal spray” of
blood emanating from the nose
after the gun’s explosion. Di Maio
said such a spray is consistent “with
any vclocity gun,” including a .22.

H BLOOD DRAINAGE
TRACKS—Lee will offer his opin-

ion that blood drainage tracks
found on Foster’s face are consis-
tent with Foster having been shot
at the spot he was found.

A blood stain on Foster’s face
identified by the FBI lab will be
determined to be the result of
Foster's jaw having come into con-
tact with a bloodied shirt shoulder.
Lee told investigators he found a
mirror blood stain on Fosters shirt
collar from the shoulder area, sup-

orting that conclusion.

PThe FBI said Foster’s head,ﬁ?l‘ﬁ‘e
Polaroid picture shows, was found
in a straight-up position, not tilted

to either side. Lee will agree with
the conclusion of Special Counsel
Fiske that the stain is likely the
result of the head having been
moved by an emergency worker
while checking for a pulse.

No emergency worker has admit-
ted to moving the head.

Fiske’s team did not make the
claim the stain was caused by
Foster’s own movements after the
shot was fired because, experts say,
it would take time for blood to
soak the shirt shoulder. Also, Fiske’s
pathologists claimed Foster’s heart
stopped beating immediately after
the shot was fired, causing instant
death.

Lee will also claim thar the FBI
lab misconstrued one blood track
that their lab said flows from the
right nostril to above Foster’s car by
the temple area. That track has
been cited as key evidence the body
was moved since Foster was found
on a steep incline, and the track
indicated blood would have moved
uphill, against gravity.

Lee will contradict the FBI analy-
sis by saying the blood track actual-
ly comes from Foster’s right eye,
not his nostril.

Other experts suggest that Lee
and others might be missing the
most significant evidence of the
case: that only blood drainage
tracks were found on Foster’s face,
and not the excessive bleeding
resultant from a gunshot to the
head of a living person—a possible
indication Foster’s heart had
stopped before the shot was fired.

At least three Fairfax County
emergency workers told the FBI
the death appeared suspicious
because of the lack of bleeding.

Fiske’s pathology team said the
lack of blood was explained by the
fact the bullet passed through the
brain stem causing a “prompt ces-
sation” of Foster’s heart.
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small amount of blood could also
mean that the gunshot cannot be
1 = p— | |}

of death.

“You'd expect the heart to contin-
ue beating for a minute or more,”
Dr. Martin Fachler said of heart
activity after a shot is fired.

Fachler, former head of the
Army’s  Wound  Ballistics
Laboratory, said such post-mortem
heart activity should have left the
face and shirt covered with blood.
He said the heart stops beating
when “it is dcprived of oxygen”
which occurs sometime after the
shot. Impairment of the brain stops
lung activity he said, followed, in
time, by heart activity.

B BLOOD SPLATTER—Lee¢ is

noted for his expertise in this area,
and a source close to the probe said
to “expect an O.]. defense” when it
comes to Lee identifying blood
splatter in the area above and
around Foster’s head.

The New York investigators con-
cluded that if Foster had fired the
shot at the spot he was found, as he
sat down on 2 hill, with the bullet
exiting the top of the back of the
head, a “jet-like stream of blood,
tissue and other material” should
have been apparent to investigators
on the leaves and foliage in the area
above the head. Nothing like this
was evident at the site.

Lee will argue that a dark-colored
material he sees on leaves and
foliage depicted in the Polaroid just
above the head is, or could be,

blood.

Lee was criticized by the FBI dur-
ing the Simpson case for his specu-
lative testimony that a blood pat-
tern could have been from shoe
imprint.

His discovery of what he said is
“blood” splatter will also be an
advancement on Fiske’s team of
four pathologists who examined the
same phoro and noted no blood
splatter in their report last year.
ipgs will also contradict
the eyeWitness testimony of 20
police, medical and emergency
workers at the scene thar evenine
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who had clear view of the death
scene as the sun set late that sum-
mer night. Officials at the scene
were interviewed by FBI investiga-
tors for Fiske last year. No one told
the FBI of seeing blood on any veg-
etation.

And some specifically stated there
was no blood or splatter on the
vegetation around the body.

Lead Park Police investigator
John Rolla stated in his official
police report “There was no blood
spatter [sic] on the plants or trees
surrounding decedent’s head.”
Rolla told Senate investigators that
the only blood he saw was directly
under the head.

Virginia Medical Examiner Dr.
Donald Haut who visited the death
scene, told the FBI “no blood was
recalled on the vegetation around
the body.”

Vincent Scalice, a2 former New
York City police homicide expert
who has reviewed the case, said that
the large, jagged exit wound noted
on the autopsy should have yielded
“a flow of bloed, significant blood,
brain matter and gelatinous tissue

in the area of the head. It shouldn
have been missed.”

Fred Santucci, a forensic crime
scene photographer formerly with
the New York City police depart-
ment, said that any finding of
blood splatter from a picture “is
suspect when no one saw it with
their own eyes on the scene.”

“The Polaroid is the worst quality
photo for finding small drops of
blood,” Santucci said. Lee has been
working with Polaroids since the
key photos taken on 35mm film
were underexposed.

Lee has told Starr’s investigators
his review is limited in scope, partly
because of the sloppy and incom-
plete work of the Park Police who
originally handled the case.

The source familiar with the
probe said that Lee’s report will be
critical of the FBI laboratory’s han-
dling of the case “implicitly or
explicitly,” but will spare the
bureau the embarrassment of hav-
ing overlooked serious evidence of
foul play.

Apparently to bolstcr Lee’s find-

ings and to cover areas outside of

his expertise, Starr hired San Diego
Medical  Examiner  Brian
Blackbourne to review autopsy
findings in the case. Blackbourne
has been closely associated with the
federal government, having been a
regular lecturer at the FBI
Academy, the Armed Forces
Institute, and the District of
Columbia Homicide School.

Lee will not rule on whether
Foster commirted suicide, nor will
he rule on a picture that shows pos-
sible trauma to Foster’s neck.

Lee last month told an audience
at the New York’s City University
Graduate Center that he is over-
whelmed with homicide investiga-
tions at his Connecticur state crime
lab. So much so, he said of suicide
cases reviewed in Connecticut, “If
it looks like 2 suicide, we don’t look
atit.”

Critics contend the Foster case
remains open because the Park
Police violated police procedure,
which is to treat every suicide, no
matter how apparent, as 2 homicide
first. Apparently police procedure
isn’t followed in Connecticut either.

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 13
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ALCURACY IN MEDIA, INC.
415 Conneclicut Avenue, NW., Suite 330 o Washington, D.C. 20008« Phone (202) d6-0-110F = [TAX (202) 364 4098

November 11, ]995

We are sending you an advance copy of the AIM Report which has just gone to
the printer.

It charges that Kenneth Starr, the independent counsel investigating White-
water, has followed the bad example of his predecessor, Robert Fiske, in ignoring
important evidence that foul play was involved in the death of Vincent W. Foster, Jr.

Only after the London Sunday lelegraph on Oct. 22 disclosed that Starr had
ignored three important witnesses who saw three strange men behaving in a suspicious
manner in the Fort Marcy parking lot shortly before Foster's body was found that
Starr bestirred himself and called these witnesses to testify before the graud
JuEys

This report describes how one of these witnesses, Patrick Knowlton, was treated.

His treatment indicates that Starr is on the same track as Fiske and that he {inds
witnesses like Knowlton less than welcome.

He had a crew of FBI agents searching Fort Marcy 7 weeks for the bullet that
supposedly killed Foster. This was a desperate but futile search for one piece of
physical evidence that would support the theory that Foster killed himself in
the park.

f=-%ut one of his spokesmen ?EEEE?d the failure to call Knowlton and other important
witnesscs whose testimony indicates that Foster may not have died by his own hand

on the grounds that they haven't been able to devote resources tc investigating
Foster's death because they must give priority to cases for which there are

deadlines imposed by the statute of limitations. This spokesman noted that

there is no statute of limitations for murder.

This report lists six things Starr should do immediately, but it holds out no
hope that he will do them. It suggests that a Congressional investigation must
be held to hold Starr's feet to the fire and to bypass or break the media blackout
that has denled the public important information about what may be one of the
greatest scandals in the history of this country.

To arrange for interviews with Reed Irvine, editor of the AIM Report, Joscph

C. Goulden, assqeipk%: HUMETURTSEEESTT) BRI 70103856 pagaypdcations, call
202-364-4401.

endall
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HOUSE MUST PROBE FOSTER DEATH

After scouring Fort Marcy Park for seven weeks trying to
find at least one piece of evidence that might support the
theory that Vincent Foster committed suicide there, on
November 1 independent counsel Kenneth Starr called a halt
to the search for the bullet that killed Foster, The denuded
park was again opened to the public. Starr ended his fruitless
search as secretly as he began it on September 12. In the
meantime, Christopher Ruddy of the Pittsburgh Tribune-
Review and Ambrose Evans-Pritchard of the London
Sunday Telegraph continued to do what Starr should have
been doing—seeking answers to the many questions the
official investigations have left unanswered and exposing
negligence, stupidity and lying on the part of the official
investigators.

A Strange Encounter

Evans-Pritchard scored a major breakthrough with a story
on October 22 about Patrick Knowlton, a man who had given
important information to the U.S. Park Police 38 hours after

Foster’s budy was found. His statements were misreported
and/or mishandled by the Park Police, the FBI, special

prosecutor Robert Fiske and his successor Kenneth Starr,
Properly handled, Knowlton’s story would have forced the
police to investigate Foster’s death as a homicide, and it could
have led them to the persons responsible for moving Foster’s
body to Fort Marcy Park. (The failure of the intensive search
for the missing bullet strengthens the case for the theory that
the body was moved. It is not possible to say with absolute
certainty that the bullet is not there, but the odds against it
have risen enormously.)

Knowlton saw a man behaving in a very suspicious manner in the
Fort Marcy parking lot only 75 minutes before the discovery of
Vince Fosler’s body. The man’s behavior suggests thathe wag gn
an _3ssi i isi ing.the
park or giving 3 warning if anyone did so. Or he could have been
waiting for olhers to arrive, perhaps even for the amrival of 3 body.

Heading for home on the Gcorgg@a&hﬂ:%@mgm 1) Do
with a fong drive ahead of him, KnowIton pulled into Fort

lo answer an urgent call of nature. He parked between the only two

If you’re intercsted in getting
AIM’s television show

“The Other Side of the Story”
on your local cable system
Call Deborah Lambert
(202) 364-4401

cars in the parking lot—a brown Honda with Arkansas plates
close to the park entrance and a blue car that was backed into 1
space three or four spaces [o its right. As he pulled in, aman in the
blue car, who appeared to he Hispanic, lowered the window
facing Knowlton and gave him a menacing look,

Knowlion, thinking the man might be a mugger waiting for a
victim, hid his wallet under the scat before getting out of his car.
As he started toward the woods, he heard the door of the other car
open and close. His immediatc thought was that he was about to be
attacked, but when he looked hack the mian was standing and
warching him intently over the roof of his car. Knowlton
proceeded to a nearby mee, relieved himself and returned
caytiously, walking directly loward the driver's door of the car
with Arkansas plates and then around the back of it, thinking that
might provide an addidcnal margin of safety. He got into his car
and drove away as quickly as possible.

Knowlton’s Evidence Ignored

That maneuver enabled Knowlfon to view the interior of the
Arkansas car, He first noticed 2 man’s suit jacket hanging on
the back of the driver’s seat. He also noticed a dark brigfcase
on the front passenger seat anttwo botiles of raspberry wing
cuoler on the back seat. He remembered the Arkansas license
tags because “Arkansas” was written cut across the top, and
these striking red, white and blue tags are rarely seen around
Washington, He says the thought occurred to him that “these
people from Arkansas are pretty dumb to leave a briefcase in
plain view on the front seat.”” He remembered the wine

erele30 205886 15 hates them and thought it

interesting that the Arkansans liked them. His observations
about the car are all significant, as we shall show later.
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As he left the park, he noticed that the car clock showed it was just
4:30 p.m. He pulled onto the busy parkway when an approaching
van slowed duwn with its signal light flashing. He assumed that it
was entering Fort Marcy, but he didn't acmually see it do so. If the
occupants of that vehicle had a similar encounter with the man in
the blue car, they never came forward to report it, as Knowlton did.
Perhaps if Knowlton's story had been handled differently they
could have been located—unless they were in cahoots with the
body movers.

Knowlton says that when he learned that Foster, a senior
White House official from Arkansas, had been found dead in
the park, he thought, “Wow, I may have seen someone who

was connected with a murder.” He called the Park Police the

@w_smmw
a detective would contact him. Hearing nothing, he called
again on_the morning of July 22, and told his story to an
officer over the phone. e says he told him that he would be
able to identify the man who had aroused his suspicions. The
police took no action. They didn’t even write a report on
Knowlton’s call until nine days later. It was so skimpy that
the significance of the information would not be readily
apparent to a reader. The information was not shared with
the FBI or the public.

“An Qutright Lie” By The FBI

Afier Robent Fiske, the special prosccutor appointed by Attorncy
General Reno. reopened the Foster death investigation because
Chyis Ruddy’s storics in the New York Post were raising doubts
about the suicide finding, Know!lton was questioned by the FBI.
Their reporis were more complete than that of the Park Police, but
Knowlion was outraged when Evans-Pritchard showed him the
reports and he saw this sentence, “He could not further identify
this particular individual or his attire and stated that he would be
unabie to recognize him in the future.” That, Knowlton said, was
“an outright lie.” He said he told the FBI agents that he would be
able to recognize the man and that he could pick him out of a line-

up.

More than two years later, Knowlton described the man to a
police artist hired by The Sunday Telegraph who drew a
sketch of him that the Telegraph published and which is
reproduced below. That could have been done in July 1993,
and the sketch
could have been
shownon TV and
in newspapers
with an appeal
for help in locat-
ing a person who
was possibly in-
volved in Faster’s
"death. By report-
ing that Knowl
ton would be un-
able to recognize
the man who had
made him fear-

ful, Fiske's b
H P
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FBI agent, Larry Monroe, provided a justification for the
lack of any effort on the part of the Park Police, the FBI and
Fiske to try to find the man, They could say there was no
point in looking for him if Knowlton couldn’t describe or
recognize him.

Fiske was even more dishonest. His report mentioned Knowlton,
but it said not one word about his l‘rightening encounter. It gven

lied about what Knowlton said he saw g gg Qilﬂ § gar. Ag

noted above, Kn n said he saw a sui

back of the driver’s seat, and that W
FBI. The Fiske repon altered that, saying he sa jacket f

over the ssenger seat. That made bis observarion conform
to that of two police officers. Two other officers said it was folded
on the passenger seal.

Disturbing Details About Foster’s Car

This small detail is impartant for two reasons. First, Knowlton
says that seeing the jacket hanging over the back of the driver’s
scat through the driver’s door window mcant that the seat was
pushed forward, not back, Fosier was 6’4" tall, If the scat was
forward he was not the last driver of that car. Second, sinc

police found the jacket folded over or on the passenger's seal

somcone musl have moved it after Knowlton lefi. That could have
been done by the two men who were scen, one sitting in Foster’s

car and one standing beside it with the hood up, by a man and a
woman who drove into the parking lot around 5:00 p.m. and were
still in the park when the police arrived. The statements of those
two witnesses were mangled beyond belief by the Park Police.
Their report failed to associate the two men with Foster’s car in
any way. The FBI reinterviewed the wimesses and leamned the
truth, but Fiske left that important truth out of his report. He even
said that these witnesses “had not observed anything unusual,”
Two men around the car would not have seemed unusual unless
the wimesses knew that the ownermay have been murdered. Fiske
used this deceptjon to avoid reporting that two men who may have
been involved in Foster’s death had been seen in the park,

Fother intriguing observation made by Knowlton that did

not make it into the FBI reports was his claim that he had
seen two bottles of ras . None was
found in the car by the police, but CW, the confidential
witness who found Foster's body, says he saw a partially
emptied wine cooler bottle near Foster’s elbow. The police
who found the body 30 minutes later demed seeing a bottle
there. Could that have bee owlton
saw in the car? CW also insists there was no gun in Foster’s
hand, but one was seen by the first medics to arrive at the
scene (though, curiously, not by the police officer who was the
first to locate the body). We will leave it to the reader to
speculate on the possible connection between the two men
seen in and about Foster's car, the disappearing wine coolers
and the appearing gun.

Knowlton’s Importance

71) Do@d 05866 Ragerthbce to the Foster case transcends

what it reveals about the shoddiness and dishonesty of the
previous investigations by the Park Police and special

=
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prosccutor Robert Fiske, What is even more important is the
reaction of Kenneth Starr and his team to Ambrase Evans-
Pritchard’s swry ubout Knuwltun in The Sunday Telegraph,
That reaction that S

hat reaction suggests that Starr cannothe relicd upon to do
W nec to find the truth about Koster’
unless his feet are held to the fire by Congressional hearings.
Four days after The Sunday Telegraph story appeared, Starr
subpocnacd Knowlion and some other witngsses, m}g g the
couple who had seen the two men in and aboyt Fos er s car, These
witnesses would have been called long ago iffMiquel Rodniguez
had been left in charge of the investigation. He'ca
from Starr's Democratic deputy, Mark Tuchey IIL, because he was
treating the case as a possible homicide resigned m
pratest. The fact that Knowlton and the vther witiesses whu had
seen suspicious men in the Fort Margy parking lot were not asked
to textify was a gign that Siarr was nat interested i Finding aut if
foul play was Involved 1n Foster's death,

Hopes that the new subpoenas showed that Starr had
changed his mind were crushed when it was discovered that
Knowlton was subjected to heavy overt surveill 43 yoon
a5 the subpoena was served. This was not for his protection,
hut for his intimidation. It invalved persons hath an faat and
in cars obviously trailing him, staring at him and one incident
of banging on his apan tment dour late at mghl. Evans-

Pritchar dy bot id
Knnmm:lmm.am!_othm-'l‘hey reported that a large

number of people were involved, some of whom they were
able to photograph. They got license nymbery of three cars
that were involved. Ruddy and Evans-Pritchard traced one
of them (o a very Nervous Arab who ciaimed (o be a student.
The plates had been switched to a different car.

Evans-Pritchard called the FBI about the haragsment of
Knowlten, The agent he spoke with was more upset by the Fact
that he knew about the subpoena than he was about the
intlmlidarlon of the wliness. The FBI's reacilon and the fact that the
identification of those mvolved was left to reporters mg_gg;_
the survei cen i angh
its Special Support Groug. This is composed of non-agents who
are hired to do this kind of work on cases that invelve no danger.
The surveillance was discontinued on the Q¢tober 28-29 week-
end, and :n FBI agent visited Knowltan on Octaber 30. Knowltan
found the visit more upseding than reassuring. The agend wld him
that he had worked for the poople that Knowlton was now
accusing of lying. Knowlton asked why they sent him and why he
should trust him. When he replied, “That's a good question,”
Knowlton decided that he shouldn’t trust him and suggested that
he leave. The agent tried to gain his confidence, telling him that he
had # goud idea who was respunsible for tie hurassment but he
couldn't tell him who it was,

Alier he teytified befure the grand juy un November 1, Knuwlion
again observed a man who seemed to be watching him. He again
contacted the FRI and was visited by a different agent, who after
asking him if he was guing through a divorce, engaging in criminal
activity or owed moncy to anyonc, suggested that perhaps the
surveillance had been commissioned by Ruddy and Evans-
Pritchard because “they wanted to sell newspapers.”

P. 05
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Ou November 1, Knowiton spent about two-and-a-half hours
before the grand jury being questioned by Brett Kavanaugh,
a young attorney on Starr’s staff. Mnch of the time was speat
going into his life bistory and asking him to Uis¢ everyone
whom he had related his expericnce in the park. Knowlton
saidit amm_ﬂgt'm:m‘ugh was more interested,
in trying to discredit him thau iu rying tw put intv the record
what he had seen and how th¢ policc and FBI had
misreported or ignored what he told them. He to be
trying to give the jurors the inpressivn that Knowlton might
be a homosexual and that the suspicious-acting individual

(mm had scared him was mlly a homasemal who wag hittin

on him. Kavanay;

man h nitols! Knowlon found thnt
extremely offensive. Jerris Leonard, a former Assistant
Anorney General for Civil Rights in the Nixon administra«
tion, commented that U.S. attorneys are supposed to hit hard

&tesl credibility, but that was unfair.

Knuwlwn was also offended by what he perceived w be an effort
to impugn his motive for coming forward. He was a Clinton
supparter and had heen thrilled 1o meet him at one of the inangural
events. He was not out to hurt Clinton, He simply thought that a3
& guad citicen lie had an obligation 1o repurt sumething he Lad
seen that might be connccted to Foster’s death. He says
Kavanaugh spoke sarcastically of hig asgartion that he did thig “ag
agoodcitizen,” asking whyhe didn’1 wait tor someone to ¢all him!

< EE uel Rodripucz éaid>he reabnent of Knowlion remindoed him

of what he had told Starr and ‘Tuohey—that atter reviewing all the
documents in the case, he noticed (hat the witnesses who had no
incentive to lie were being subjected to tough questioning and
requestioning. bul when he tried to ask the Park Police tough
questions, he was told by his collcagucs and by the FDI agents to
back off,

This susg

discredit witnesses suchﬂa!;irk Knowitan. Hix testimony
is evidently unwelcome because it conflicts with the suicide-
in-the-park theory that they tried desperately to shoreup by
spending seven weeks hunting for the missing bullet. Fiske
solved the problem by keeping Knowlton's story secret and
lying about it in his reporL Starr retained so many of the FBI
agents who worked for Fiske, and as one of them suggested to
Knowlton, they are not happy about seeing their errors and
lies expused tu public view.

Congressional Hearings Are A Must

The way in which Knowlton’s information was ignored and
misreported by the Park Police, the FBI and Fiske and now
his outrageous eut by Kcuucth Starr’s team show w
Congressional hearings on the Foster death are a _must.
Starr’s big mistake was in retaining the investigators who
helped Fiske carry vut his whitewasl They should be
replaced with cxpericnced homicide detectives, but doing
that now would be an admission by Starr that he has bungled
the investigation. That is not likely to happen.

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 17
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secrecy and discouraging any concurrent hearings hy
Congress. This has hampered the effort to find the truth. If
the information provided by Patrick Knowlton and the
couple who saw the two men in and about Foster’s car had
been made public promptly, the police would have been
under heavy pressure to find the men they described and
learn what they were doing in the Fort Marcy parking lot.
They would have been obliged to investigate the Foster death
a homicide if this and other evidence inconsistent with
suicide had been made public at that time. The FBI agents
who interviewed Knowlton in 1994 continued this harmful
secrecy, telling him not to talk to the media, giving the
nonsensical explanation that disclosure of his story would
add to the suffering of the Foster family.

i m'ma!(e was

If the Justice Department had made copies of the so-called suicide
note and samples of Foster’s handwriting available to the public
immediately after the note was found, outside experts could have
examined it as three did recently, and exposed it as a forgery
immediately. By preventing that from being done for aver two
years, the Justice Depariment succeeded in getting the media to
accept the judgment of Sgt. Larry Lockhan of the U.S, Capitol
Police that the note was authentic. Sgt. Lockhart himself reversed

his_findi p WS jentic |
showed him enlarped words and phrases from e

lar he h without telling him what
were from. He concluded that these words and phrases were
probably written by two different people.

Having locked themselves into accepting Lockhart’s original
opinion, without checking his credentials, his methodology or
questioning why an employee of the most politicized law
enforcement agency in Washington was chosen for this
important task, the establishment media in this country
treated the findings of the three highly qualified experts who
bave now declared the note to be a forgery as if they were of
little or no importance. Most of them, including The
Washington Post and The New York Times, didn’t even
report it. The Associated Press, the great provider of news
to papers throughout the world, gave it two paragraphs at
the end of an unrelated stor y. The London Times, in contrast,
gave it nearly half a page.

The Antidote For Media Manipulation

The orchestrators of the Foster cover-up have proven themsclves
to be masters of media manipulation. The fact that the Pitutsburgh
Tribune-Review, Lhe paper that employs Chris Ruddy, is the only
U.S. daily that has reported the shocking facts related in this report
is tribute to their success. Their formula is a simple one: Keep the
facts from the reporers long enough, and they will come to believe
what you want them lo believe and refuse to accept information
belatedly turned up by competitors that shows they have been
played for fools. In the Foster case they refuse to look at the
evidence tumed up by Ruddy and Evans-Pritchard. They don't
want 10 admit that these two reporters have done what they should
have done—investigate and crack the secrecy imposed by the
official investigalors to abet a cover-up of what may tumn out to be

The best antidote for this media manipulation is Cong[essionzf
hearings. The advances that have been made in our understanding
of the Foster case have been due in large measure to the
publication of the record of the bearings held by the Senate
Banking Commitiee in July 1994 with thc accompanying
interviews. reports and documents. These two volumes, totaling
2,672 pages, were released to the public last January. Since then,
the reports and documents have been subjecied to far more careful
analysis by two reporters and several interested members of the
public than by the official investigators.

The handwritten notes of the investigators published in these
volumes have revealed valuable information that was
omitted from the typed reports, The reporters and private
investigators will accomplish even more i important
documents (“handwritten notes of the agents, memos to file,
communications between members of my staf’) that Fiske
withheld “in an effort to expedite production to (the Sepate
Banking Committee) and to avoid needless repetition,” are
made public immediately. The more information Starr
makes available to these private, volunteer investigators and
researchers, the more help he will get—if his goal is to find
the truth and not abet the cover-up.

Since Starr has been just as secretive as Fiske, this is unlikely to
happen without Congressional hearings. The refusal 1o release
documents or records, such as the so-called suicide note, has
generally proven to be motivated by a desire to prevent discovery
of important information long enough to cool the interest of the
media. The few Foster crime scene photos that exist and the
autopsy photos should have becn made available for public
inspection long ago. The fact that they are still kept under wraps an
the excuse that releasing them would upset the Foster family
suggests that they too will disclose information damaging to the
suicide-in-the-park theory. If hearings accomplished nothing else,
the release of such material would justify the cost

Dut hearings would also either break or bypass the establish-
ment media blackout of the findings of the private investi-
gators and get information to the public that the media have
suppressed. By using the power of subpoena to plow new
ground they could uncover information that has been beyond
the reach of private investigators. With proper staffing and
guidance, they might succeed in exposing the corruption that
is undermining the institutions we depend upon for justice.
They might even discover where and how Vince Foster died.

What You Can Do

Send the enclosed cards or your own cards and letters to
Senate Majority Leader Bob Dole and House Speaker Newt
Gingrich to let them know how you feel about the need for
Congressional hearings into Foster’s death.

AIM REPORT is published twice monthly by Accuracy In Media, Inc.,
4455 Connecticut Avenue, N.-W., Washington, DC 20008, and 8 free
o AIM members. Membaship dues are $25 a year. Dues and
contributions o AIM are tax deductible. Corporate membership is
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Adovisers to Mrs. Clinton Are Questioned
Anew in Foster Case

By STEPHEN LABATON

WASHINGTON, Nov. 2 — Under
withering questioning by Republi-
cans, two of Hillary Rodham Clin-
ton’s closest advisers struggled to-
day to defend their earlier testimony
that the First Lady had no role in
keeping investigators from the files
of Vincent W. Foster Jr., the deputy
White House counsel, shortly after
he committed suicide two years ago.

Armed with newly avallable tele-
phone records, Republicans on the
Senate Whitewater committee as-
serted that the two advisers, Marga-
ret A. Williams and Susan P. Thom-
ases, had misted the committee in
their testimony last summer and
charged that Mrs. Clinton had been
behind the decision to restrict Jus-
tice Department investigators from
looking at Mr. Foster's files two days
after his death.

While there was no reference to it
at tpday's hearings, the 1996 presi-
dential election lurked below the sur-
face of the proceedings. Senator Al-
fonse M. D'Amato, the New York
Republican who heads the commit-
tee and has led the charge against
the White House, is a critical figure
in the campaign efforts of the Senate
Majority Leader, Bob Dole of Kan-
sas. And Ms. Thomases, whom Sena-
tor D’Amato repeatedly challenged
today, is the co-chairwoman of a

.committee overseeing Mr. Clinton's
campaign in New York.

Despite their criticism of Mrs.
Clinton and her aides, the Republi-
cans decided once again today not to
try to bring the First-Lady before the
committee. Rather, Mr. D'Amato
has apparently calculated that it is
strategically wiser to challenge Mrs.
Clinton through her surrogates in-
stead of head-on. "

It was a strategy that appeared to
work, at least for today. Miss Wil-
liams's and Ms. Thomases’s memo-
ry lapses and inconsistencies left
them open to repeated attacks from
four Republicans on the committee:
Mr. D’Amato, Senator Connie Mack
of Florida, Senator Lauch Faircloth
of North Carolina and Senator Rob-
ert F. Bennett of Utah,

At the end of the hearings, Mr.
D’Amato said the testimony of Miss
Williams and Ms. Thomases “‘is sim-
ply not credible.”

Justice Department officials have
testified that the White House coun-

sel, Bernard W. Nussbaum, agreed
on July 21, 1993, the day after Mr.
Foster’s death, to permit the investi-
gators to study the files, but reneged
the next day after consulting with
other White House officials. Mr.
Nussbaum has denied making such
an agreement with the Justice De-
partment and has asserted that he
decided on his own to prevent the
investigators from searching Mr.
Foster’s files for clues about why he
killed himself.

But among the evidence that sug-
gests Mrs. Clinton’s involvement in
the decision to keep the investigators

at bay is the deposition of Stephen R.

Neuwirth, an associate White House
counsel, who told the committee that
he had heard that Ms, Thomases and
the First Lady “may have been con-
cerned about anyone having unfet-
tered access to Mr. Foster's office.”

Today, Miss Williams was unable

1O

to explain several telephone calls
that the new records show she made.
She offered conflicting testimony
about whether she spent the entire
morning of July 22, 1993, shortly
before Mr. Foster's office was
searched, at her home or at the
White House. It is an important point
for trying to understand why there
were calls to Mrs. Clinton in Arkan-
sas that were charged to Miss Wil-
liams’s home telephone account
even though she had indicated in her
earlier testimony that she had been
in the White House that morning.
Ms. Thomases, for her part, could
not explain with precision a series of

telephone calls to the White House

and to Mrs. Clinton.

Her explanation for the series of
telephone calls she made on July 22
was that she was reaching out to
staff members at the White House
grieving over Mr. Foster's death.

But the Republicans produced a let-
ter from the White House that
showed that no staff members had
come forward to acknowledge talk-
ing to Ms. Thomases that morning.

And even after the Republicans
produced a Secret Service log show-
ing that Ms. Thomases had been at
the White House for nearly six hours
on July 27, Ms. Thomases said she
was unable to tell the committee
whether she had been in the White
House then, or whether she had even
been in Washington. 4

It was during that afternoon that
the files from Mr. Foster's office
were removed from the Clinton resi-
dential quarters at the White House
and turned over to the family’s per-
sonal lawyer at the firm of Wiiliams
& Connolly. Also that afternoon, the
White House decided to give to Attor-
ney General Janet Reno a note writ-
ten by Mr. Foster. i
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B Bupport for Starr Fades Strategic Investment
has told you praviausly that the reputation of Inde-
pendent Counsel Kenneth Starr will fado os his con-
servutive constituency learns more ubout how he
temporized his investigation into the death of
Vincent Fustor uud bungled Plua agresment
with Webster Hubbell. New criticiam of Starr came
from a surprising source late last month, a U.S,
Senator who has been credited with helping to oust
Etarr's prodoceasor, Specinl Counec) Robort F* isko.
Senater Lauch Faircloth, (R. N.C.) has bean a
staunch oritio of the Clintons on tho Whito Water
Banking Committee, He toid two lournalists
attending a cocktail party for thu Swise American
Association that he found Starr’s weak performance
on the Foster cace, “disappointing” and “an
embarrassmont.”

B Starr appoars to be following in Fiske’s foot-
steps in covering up rathar than oxamining any
strands of evidence that point Lo murder. Fiske was
replaced by a three judge panel in August 1994, af-
ter Strategic Investment distributed a “Spceial Re-

port on the Fiske Investigation of the Death of
Vincent W. Foster, Jr."—written by journulist
Christopher W, Ruddy, SI's Special Report blew the
whistle un Fiske's fuilure tv includv Fostor's dusstls
in his graod jury investigation. Fiake's failure to use
a grand jury, which became widely known after the
report was issued, is said to have convineed one of
the judges te join with the other two in unanimously
ousting Fiske. Starr is unlikoly to bo oustod for his
woal porformanco, but his roputation could ha tar-
niehed even more than Fiske's because more evi.
dence ol murder has boen revealed since Starr's in-
vestigation began. And two of Starr's deputics have
rosigned in diggukt. Prosecutor Ruaxall Hardin lait
because Starr signed a softball plea bargain with
Webster Hubbell. Former Associata Independent.
Counsel, Miquel Rodriqucz, was told to concludo
that Foster committed suicide in fplte of the evi-
dence. He resigned rather than he party to a cover-
up. Sonator Faircloth voluntacrad to journalirt. that
Btarr ia motivated by & dssire Lo ba on the Suprame
Court. The Senator added that any progpect of that
happoning is “finishod.”
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RE: VINCENT W. FOSTER, Jr.

&he Washingtou Times
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Democratic case for a Powell candidacy

D-—i

m

a en. Chris Dodd, Conreciicut

/ Democras, is co-chairman of

r- the Democratic Party. He

ru zs taxen a look &t Coiin
-\.'e.' and likes whzt he sees. On

-ck TV's "Meet the Press,” Mr

~ )u,d :.axd Mr. Poweu is 2 Democ-

e w0 saying ol 1intoa Repud-

k5

w Zstaolishment
ol | Pwell fov

ani.Ee!ls ree‘.ca .0 Breax up
e Gingrich xf—-u.m on i the
H i ~sh broge

& Reagei i@ wl..u\....
+ Powell is the periect foil.

—>

‘stake nim for z conservative, and
ne who criticizes him can be

.'..n sed aside as a racist. Mr. Pow-.
1 also appeals o those Repubdli-

who feel guilty because most
‘zcis vote Democrai.

\ir. Poweli can win —but ot a

RepU'\hca'l Ee would <pl|. t‘xe
&rty, witl: tre political right doing
the Establisament what lhe
::' tishmen: did to Barry Gold-
rin 1564: siay home or vote for

e other candidaie.

.,sa Democrat, Mr. Powel! would
e more believable. The suit would
< i1, Moreover, it would let Mr. Pow-
aytil shucik ihe role of being ihe
N epudlicans’ quota- -kire. He could
se his ¢wn man, a job for which he
s no doubt ready.

)

U
&: d
(D

4 29 via FQX'
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a :seheisa ge‘teral people w il

* were noikin

A pundit might gay the 0'*.]), thi mg
wrong with inis ea\omnt, 1s tha:
the Republican nomization is opea,
while ine Democratic one is flled.
But not really. Inforn:ation could
break loose ary day that would
make it impossible for President
Chr..cn 10 run agairn.

The facuis 1h<. Bill and Hillary
Cliston are irapped in & Wweo s

ies
and cofuscation regariing Whiie-
watergate, Trav C.gau, anc ihe
deatn ct White House Depuly
Co.nsal Viicent Fostern

Last weag, the special Ssnate

Vhitewater committee had 10 issue
49 subpoenas 1o President and Mrs.
Clinton, their aides, and various
government officials in order 10 pry
out of clinched fingers documen:s
that nave been w. ‘thhelc from the
investigauion. Obviously, if there

g to hids, documents ; #

LSl NG

\\omd not be withheld and subpce-
nas woulc not be necessary.

I Waitewater were not an issue,
higk Trezsury officizls znd the
White House Counsel would not
have had to resign for what
appeared to be an attempt at
coverup, & zad Clinton cronies and
former Dusiness narmers WoulG not
be underindictment.

Me Clinions higa <: gretlem s
e annGLnCSMEN: o.. Ocl.
iiree forensic hana'.sn.x..ge\a“*s

25 by

tha: ¥incent F\ﬂte. s “svicide' acte

1S @ -orgery. G ..¢ adcte weas airead
suspect, having Deer. mysterious

found several day’s afier ais death
In a briefcase tha! had already been

searched,
The hanéwriting experts are cer-

(| tainly credible..One is Reginaid E.

i Alton, a renowaed expert on hand-
writing and manuscript authend-
cation &t Oxford Urniversity
Arother is Vincenr Scalice, a certi-
fied expert formeriy with the New
York City Police Department. The
third is Ronald Rice, who heads an
investigatior. company in Bostoa

/an:‘l serves as consultzni to the
; Massachusetis alworney general's
Sorfee.

Sooner or.aier raporters wil: get
around to ithe obvious gueston: Did
someore feel it necessary ic put a
) forged suicide note in Foster's brief-

_case after his death?

# Whitewzier independent prgse-
.x.uto. Rennel Starr hias areacy
. ‘ev.. o \.e._ i o,ﬁ" e c_:;esticv::
. . GE3.CE .o sups i"( u.rrner s =R

e “?QS\\...\\).

2]
2
o

.'..un.} Pc.r\ n\. mu
(Cates taat he ¢ic not.
- The testimony of witnesses con-
tradicts Fiske's report, and no bul-
el has teen found. Moreover, the
i FBI found no soil on Fuster’s
shoes\ arn indicztion that ais body
had bee.'l carried. CLristopher
\ RL\_d) o: the Piti burb.. Tribune-
/ Review, l'.e im'estxg tive reporter
\:dogging the case, quotes Dr. Don-
/ald Haut, who examined Foster's
\body at the scene, as saying the
exit wound “was consisient with a
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tigation, and a forged suicide nat
,add upio z .ot of questions. The lit
\erz]l mediz '.ﬁll protect Mr. Clinio
ul ts own credibi.

\/a: the expens

COSIer-20) 3 >ECIENS
Tre Democrats must be \.mdcrm
why they are risking itallon z cal
cdidate whose chances zre high
being picked off by scandal. M
Powe:l, a divisive caadidate
Republicens, is & godsend fi
Democrats.

Paui Craig Rebens is a colunn!
Jor Tre Wasnington Times and
naliona

Ry syndicated.
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Direct Line Commentary

Tuesday, October 31, 1995

by Paul M. Weyrich, President
NET - Political NowsTalk Network

There is hardly a subject which evokes more cmotion on the part of our vizwers than
thodcathofVuweFonet.Hmwearemﬂuntwoymaﬂsthattmgicevutmdmof
the izmues surrounding his death have yet 10 ba settled,

Many in our audience befieve that Foster was rurdered. Still others beliave that Bill
Clinton was somehow involved in the murder. I want to say at the outset that I have drawn no
such conclusion. I don't know if Vince Foster killed himself or was killed by someone else. I
dontt know if he died at Ft, Marcy Park or disd somewhere else. 1t is frankly kresponsible of
anyone to draw absolute conclusions about what happened to Vinca Foster.

With all the unanswered questions about his desth, what I don't understand is the
uﬂlhwlmonthepmofthemecﬁawdpoﬁﬁciwinbuﬂlpuﬁmto simply accept the ariginal
ruling that his death was a sulcide. Why the rush to judgment on both sides? Some who hate
Biﬂcnntouwanttobdiwetmwomaboutlﬁmmdsomeyarepreparedtobeﬁevoﬂmmm
wa:donslnbmnmhomwmmmhhmdhtondidmwmtdhdomdandtheyvﬁnbdm:hat
no matter what an unbiaged look at the case concludes. Othera want to defend Bill Clinton to
the point that they will dismiss whatcver evidence may be presented that there are strange
happenings connected with his demise. All T want is someone in authority to look at all the
unanswered quesﬁominmaoauwithaviewtowardgetdngltwtdad.

Just last week, & group of forensic handwriting cxperts, including one of the warid's
leading experts at Oxford University, concluded that the sulcide note which appearcd in the
Foswbddcammawihmsulmddaimedﬂmmebﬁeﬁmahadmmhmtewhmhw
first viewed, was a forgery. This has enormous implications. IF this is true, who forged the
mte?wwdidﬁwyforgeit?%ydidﬂwnotcappuaracouple of days after the brieftass was
nxiginallymnﬁnednnddcwnﬁnednotmhmsuchanowinit?Whoputitﬂm?

There are so many issues in this cass which don't add up. Yet almost no ons in either
the journalistic or political commurity wants to pursuc the matter., I frankly find thst hard to
understand. One Republican Congressman, when I pressed him on the subject, told me "Look.
The implications of the whole Foster mess ars too much for us to deal with. Our whole system
of govemnment could be effected if the outcome were as bad 8 some of you suggest it might
be. It is better to just lcave well enough alone

A journalit I pressed on the subject told me *You don't understand, It is 8 no win
proposition for us to inveatigate Foster. Our editors don't want it and the White Houso is
playing hardball on this like nothing we've ever secn before."

You dont have to tall that to Richerd Mellon Scaife. Scaife is the publisher of the
Piusburgh'n-ibunekaviewmdomoft}mﬁwmedinpooplolnﬂﬁswuntrywhohudoggedly
purmedthaFosta'em.Iﬁspaybad:hmbmawluofdmdﬂﬂuﬂduinmﬁom
publications including the Wall Street Journal which have distorted Scaife and his charitable
organizations beyond recognition. I have known the man for more than 20 years, Seldom have

I seen such vicious i {duigippher, Scaife hired from the
New York Post, who hes TR e w%ﬁﬁslgdo%u Wy rbal investigative
work in this country on the subject, was ridiculed in perhaps the worst hatchet job ever in the
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history of the CBS program 60 minutes. The question is why? If Vince Foster really did
comntit sicide at Ft. Marcy Park and no one else at the White Housc or involved with the
Clintons had anything to do with it, then why go after Scaife and Ruddy? After all, most people
in the country have never hsard of either ans of these gentlemen.

In all famous cases, you always have soms people who don't belleve the officlal version
of what happened. To this day there are people who insist that Bruno Heuptman was innocent
of kidnapping the Lindburgh child There are others who claim that ths Rosenbergs were
innocant of glving the Soviets our atomic secrets. So what? No one does hatchst jobs on these
people. Thoy are simply ignored.

Yet media fiendly to the Clintons insist on making Dick Sceife and Christopher Ruddy
an issus, I will tell you, as someone who was an investigative reporter myself, that is what
convinces me that there is something wrong here. The fact thet establishment media would find
it necessary to distort both Sciafe and Ruddy to such an extent mggestsﬂmttheroila&ari
somewhere they might be on to sometliing and parhaps this treatment will cause them to back;
off, T can find no other rational explanation for what has happened. '

There have been reports for months now that Special prosecutor Ken Stary has written
off the Foster case becauss he ficls that were he connected with it in whatever way, it would
ruin his chances of eventually getting to the Supreme Court, I don't know if those reports are
trus or not. But Starr may not have an easy out in this regard. Speaker of the Houss Newt
Gingrich has asked New Mexico Congressinan Steve Schiff, 8 former prosecutor, to take a
look at the case. Schiff reportedly has insisted that Starr look into and pravide explanations for
some of the unanswered questions.

Let's hope 80, Frankly I have been uneasy for & long time about soms in the media on
the right in the talk show business claiming that they knew that Foster weas murdered, T've told
them that, By the same token, ths indifference of journslists and Members of Congress has also
troubled me a3 new unanswered questions have arisert 1 had hoped that the whole matter could
be put to rest so we could get on with other important questions.

But now that I have examined the totally irresponsible treatment of Scaife and Ruddy, I
am absolutely conviriced that there is something here that is being covered up. In my personal
experience, thoss who have somothing to hide always go after the people who are pursuing the
truth. I've been there,

No matter how uncomfbrtabla this is for Congress, and no matter what the implications
for our system, the leadership hag the responsibility to pursue this with all due vigor. Even if the
association with the case will hurt Ken Starr, he also has such an obligation. As to the
jowrnalists, they ought to recognize the signs about what Is being done to Ruddy. Surely there
is ons of them somewhere who will say “That could happen to me as well and I'm not going to
let this happen to a colleagus.”

Not until now have I been totally convinced that thers is & cover up going on here of
extraordinary proportiona. I simply reflise to believe, especially in view of the new evidence on
tha suicide note, that there isn't at lcast someone of courage left in this city who is in a position
to do something about the Foster case. I pray to God we will hear from that person, That's all

for Direct Line for tonight.
et F&}A # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 28
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Foster Note A Forgery

Paul Harvey’s national news broadcast at noon today over the
ABC Radio network follows: -

“When White House lawyer Vincent Foster was found dead ina
public park, it was murder or suicide. Officially we were told it
was suicide.

“Back at Foster’s White House office days later a torn note was
found in his briefcase, apparently a suicide note.

“At Britain’s Oxford University a forensic handwriting
expert[Reginald E. Alton], now agrees with two American forensic
experts, that note was a foroery 3 '

Paul Harvey’s audience is estimated at 22 million listeners. He is
hear on 1,250 stations across the country.

For a copy of the experts findings call:

Strategic Investment at 410-576-0900

James Dale Davidson, Editor of Strategic Investment is available
for interviews at 1800-537-9307.

Mr. Reginald Alton is available at 917-854-2668.

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 30
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_THE NATION'S NEWSPAPER _

somceone forged the torn-up note discovered after White
House lawyer Vincent Foster was found dead. The spe-
clalists, former New York police homicide expert Vin-
cent Scalice, Oxford University manuscript expert Regl-
nald Alton and Boston private investigator Ronald Rice,
said comparisons with a letter Foster had written had
enough differences in style and letters to conclude the
note was not wrilten by Foster. Foster's body was found
In a park on July 20, 1993. U.S. Park Police and former
independent counsel Robert Fiske concluded that Foster
committed suicide and had written the note, Also, the
Senate Whitewater Committee said it plans to call Hilla-
ry Rodham Clinton’s chief of staff, Margaret Williams,
and longtime friend, Susan Thomases, and possibly the
first lady for questioning about restrictions that kept po-
lice from searching Foster's office.

——io
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Plot tfhjckens» !

THE cloak and dagger intrigue
behind the death of Deputy White
House Counsel Vincent Foster got
murkier  yesterday. Murder- -
theory proponent James Dale -
Davidson, editor of * financial
newsletter Strategic Investments,
hired three forensic experts to
analyze a photocopy of the famed
suicide note that was found torn
into 28 pieces in his briefcase.
Reginald Alton, a handwriting
expert from Oxford University;
Vincent Scalice, a former
NYPD detective and ID expert;
and Ronald Rice, a criminal
handwriting expert, each- inde-
pendently determined the note to
be a forgery based on compari-
sons with other specimens of Fos-
ter's writing. Announcing the

-~findings,-BDavidson-sard;~It’s just-—
one more indication that Vincent
Foster did not commit suicide.”
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to unravel?

he official coverup of what
really happened to the late
Vincent W. Foster Jr. is
g beginning to unravel. The
dogged investgative reporting of
‘Christopher Ruddy of the Pjtts-
burgh Tribune-Review and
Ambrose Evans-Pritchard of Lon-
don’s Sunday Telegraph contnues
-10 uncover new evidence of flaws
and dishonesty in the investigations
-which concluded that Foster killed
himself in Fort Marcy Park,

The evidence that Foster’s body
Was moved 10 the park outweighs
the evidence that he died there, and
it has grown stronger with time,
Working alone, these two reporters
have done more than the US, Park
Police and two independent coun-
sels combined to get to the bottom
of Foster’s death,

OnOct, 22, the Sunday Telegraph
published an artist’s sketch of a pos-
sible suspect in the Foster death, If
there had been a proper investiga-
don of Foster's death by the police
and the FBI, a similar sketch could
have appeared in US, papersand on
TVimmediately after Foster's death.
The police were contacted that very
night by a witness who had an
encounter with the possibie suspect
in the Fort Marcy parking lot an
hour and 1S minutes before Foster’s

y was discovered,

Mr. Evans-Pritchard recently
interviewed Patrick Knowlton, the
first person reported by the police
to have seen Vincent Foster's carin
the Fort Marcy parking lot. Mr.
Knowlton called the police as soon
as he learned of Foster’s death to tell
them what he had seen. The police
Wrote a very brief report, saying Mr.
Knowlton drove into the park o
relicve himself and had seen two
cars in the parking lot, one brown
with Arkansas plates, and the other
metallic blue with Virginia plates. It
said a Mexican-American seated in
the blue car stared at Mr. Knowlton,

making him feel uncomrtortable and
that Mr. Knowlton left as soon as
possible.

FBI agents interviewed Mr.
Knowlton nine months later. Their
report said the man in the blue car
had glared at Mr. Knowlton and
had exited his car and “closely
warched™ him as he went into the
woods and returned, making him
feel “extremely nervous and
uneasy.” The report described this
man as a Mexican or Cuban in his
20s and said, “He [Knowl on] could
not further identify this partcular
individual nor his artire and stated
he would be unable to recognize
him in the future.”

Mr, Knowlton was stunned when
Mr. Evans-Pritchard showed him
these reports. They left out and fal-
sified some important information.
Mr. Knowlton said that when he
parked his car, the man in the blue
car lowered his window and gave
him a threatening look, Fearing he
might be mugged, he hid his wallet
under the seat. As he got out of his
car, the man got out also, Mr: Knowi-
ton thought he was going to be
attacked, but the man stood by his
car, watching him closely as he
walked Into the woods and returned.

Mr. Knowlton said he told the
FBI that he could pick this man out
of aline-up. He said their statement
that he would not be able 1o identi-

im was “an outright lie” He
worked with an artist to produce
the sketch that accompanied the
Telegraph's story

Mr. Knowlton provided a piece of
information that adds significantly
to the evidence that Foster’s body
Was transported to the park. He
said he noticed that the driver's
seat of Foster's car was pushed up
close 10 the steering wheel. If true,
this is strong evidence that the 6'4"
Foster did not drive the car to Fort
Marcy. This wasn't mentioned in
the police or FBI reports.Mr.
Knowlton said the FBI agents
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Mr. Fiske made no
mention of the
Suspicious-acting man
in the blue car or the
position of the driver’s
seat in Foster’s car

showed him a photo of a glossy blue
Honda with Arksnsas tags, fancy
wheels and a dent in the back and
tried “about 20 dmes" 1o gethim to
say that was the car he saw in the
parking Jot. Mr. Knowlton insisted
that the car he saw was an older
model with g dull brows;, finish, and
he refused to change his story.

The Fiske report said, “Wphen
shown photographs of Foster’s car,
he [Knowlton| said the car he saw
appeared carker in color and more
compact.” That made it appear that
the car with Arkansas tags that Mr.
Knowlton saw may not have been
Foster’s. Bur Mr, Knowlton was
right. Foster’s car was brownish,
not blue. Mr. Fiske made no men-
tion of the suspicious-acting man in
the blue car or the position of the
driver's seat in Foster’s car.

An hour later two other wimess-
€8 saw two men in and about Fos-
ter's car, Combined with Mr.
Knowlton’s report, this casts strong
doubt on the suicide theory, bur
independent counsel Fiske ignored
their stories. Thanks to Messrs,
Ruddy and Evans-Pritchard, My
Starr can’t do thar.

Reed [rving is chairman of Accu-
racy in Media. Joe Goulden is AIM’s
director of media analysis,
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Paul Harvey News Radio Broadcast
October 27, 1995

11:50 AM, EDT

PAUL HARVEY SCOLDS MEDIA FOR FOSTER REPORTING

PAUL HARVEY: Hello American. This is Paul Harvey. Stand by for news.

lf.you wa?ched the TV program "60 Minutes” October 8th, you came away
with the impression that the Vincent Foster death story, rather than

investigating the facts, that “60 Minutes” was making fun of the
investigators.

Well a veteran newsman agrees with you, [Joe] Goulden, who was
Washington Bureau Chief for the Philadelphia Inquirer, says the "60
Minutes™ segment on Foster was at best lazy journalism and at worst a
whitewash.

Reed Irvine of Accuracy in Media has presented "60 Minutes™ Mike Wallace
with what it calls an award for journalistic malpractice.

Irvine notes that the program did not examine such evidence as:
b The bullet which has not yet been found
- Foster's eyeglasses which were found 19 feet from his head

. Two strange men who were seen in and beside Foster's car 30
minutes before the body was found

E The Secret Service was notified at least an hour and a half earlier
than the time the White House says

Those questions were ignored says AIM because they did not fit the
conclusions that the program's producers wanted you to reach.

New York and D.C. news media have been eager to dismiss this Foster death
story as quickly as possible and unfortunately much of the nations news

media parrots those.
FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 34



18/27/95 23:84:89 VIA FAX 3 581 221 8787 DEBBIE GERSHMAN Page 882

RUSH LIMBAUGH Radio Broadcast
October 26, 1995
1:05 PM, EDT

Foster Note A Forgery

RUSH LIMBAUGH: ...There is news also, ladies and gentlemen. It didn't get a
lot of widespread notice yesterday. Only on the Reuters wire has this
story run. It was buried in USA Today, also in maybe a couple of small
stories in some other papers. But you might be interested in it.

Three handwriting specialists presented some analysis at a news
conference of the note found in Vince Foster's briefcase after he was
found dead on July 20th. And these three handwriting experts said that it
appeared the note was not written by Foster, but that it was a forgery.

You hadn’t heard this, Mr. Lamond? See, here Mr. Lamond who comes to
work in a subway every day and reads other people’s papers while they are
reading them at the same time, reads his own paper, works at a radio
station widely known as one of the most informed sources of news and
didn't know this until just now when his host mentioned it to him. |t
means it wasn't very readily accessible in the sources that you accessed
today. Right?

Three handwriting experts. [I'll tell you who they are. One's from the New
York City Police Department, Vincent Scalice. Oxford University
manuscript expert Reginald Alton. And Boston PI, Private Investigator,
Ronald Rice. They said that comparisons with the letter Foster had
written had enough differences in style and letters to conclude the suicide
note was not written by Foster. John Bates, an associate counsel with
Kenneth Starr, said that the investigation of the Foster episode is open
and ongoing, [and] I'l add with my own emphasis, despite the "60 Minutes"
story.

So three hand writing experts: "lt's a forgery."
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Plot thickens
THE cloak and dagger intriguz
behind the death of Deputy Wh:te
Honse Courisel Vincent Foster gat
muckier - . y2sterday. Murder-
theory - -proporient: James Dale
Davidéon;- editor- of finaricial
aewslatter Strategic Investments;

* airad. three:forensic..experts. to

analyze.a phozcopy of the famed
suicide note ‘that was found -torm
irts 28 pieces in his briefcase.
R;eginaltsJ Alton, a handwriting
expers - from Cxford Uriversity;
Vincent -Scalice, a former
NYPD detective and' IC expert,
and Ronald Rice, a criminal
handwriting expert, each inde-
pendently determined tha note ¢
be a forgery kased on compari-
sons with ctaer specimers of Fos-
ter's writing. Annodncing the
findings, Davidson sald, “It’s.just
onz more indication that Vincent
Foster did nol commit suicide.”
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English coun digging
| . ’
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watching rcericket . an
studying the ~"twandwri
of the great poets, .

But 75-year-old O:xford
Professor Reginald Alton is
the man whe could bring
down President Clinton.

He has declared as a [orgery
the syiclde note suppospdly
wrilten by senloy Wkite Housa
alde Vinceal Foster — @ [Gend
of the Clintons who was found
wilh 2 bullet wound to his head.

And os Profjessor Alton
few bach to Britair: yester.
day he said- *Therg’s so
much ubcut the ease | can’t
‘-ﬁ'—ﬁ, %:ouz. 5
b © Dsnnmln_ﬁcom-

pared to Lhy reyvidence of all sorls
of dark deeds wund figgery-
pokery bubbilng wvnder the
surface.

Damning

“When the truth comes put it .

will be tolally shocking if . it
appeary the state hag just done
nwaf' with an inconvenient man.
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bacauss of 1hds, jt won'l enly be
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Whatergate
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Psycha p: tha nutlon and the trust
t puta in fts leaders”

st weelk the Jonnish emiritus

fellow of St Edmund Hall st
Doeford University — who Ameni-
cans vegard ue a character from a
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‘he pulclde pole supposediy wiit-
:en by Foster was a forget’y.

His pronauncement

America and fuelled specitation’

hat Foster, found dead in k993,
~ay murdered, Foster, n close
riend of Bill end RHillary Clinton,

o
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CLINTON: Threat

was Knked %a the so-called White-
wates affalr.
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higher prices.

Theve were Also rumours thac

. Foster and Hill Tad hed an
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B At at the time the Wtite-
water ecandal was loaklng we if i
might turn Into Clinton's Waters
gite, Foster's body was found on
parkland outsicle Washington
wilh # pisto] in one hand and a

bulket wound to ths haad.

" No note was found near the
hody wor in Foster's office. Bin
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friend of the Clintons,- produced
one on yellow iiaed paper. The
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made, compiained of hostlle
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‘ley — dedared the note to be a
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press coverage anc concluded: °I
was nat meani {for the job or the
spallight of public lifa 1h WazH-
ington. Here rulning people is
considered sport.”
At the Whitewater heariags
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have been overlooked Some
2ctwsed White >louse n(aff of
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Conspiracy theorists
betieve Foster was murdered
becouse ke knew oo much
At a Washngton press confer-
ence last Wednesday the profes-
sor of nallogra — more usod
to wnﬁ'inf' thae hapdwridne of
ohn Dopne and Shel-

forgery.
%?e’ professor, who made his
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ter. “For exampie, ine ‘b’ iy writ-

¢*When the truth comes out it will
be totally shocking if it appears
that the state has just done away
with an incenvenient man?®

FOUSTER: Shot dead
ten completely differcntly,” be
sald, "Fosrer would wrilte it'jn one
continuwous stroke. In (he note,
the wrlter uges (hree stroles.
“Foster is also what I call a
‘aatural swaggerer’ — his Ietters
have lolg of elegant flourishes.
“The forger alled to spot thiz
until aboul the lenth line, when
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“Faster's hand 15 firm, flukd and
constant. The forger’s iy Incongis-
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Loved

And Alfonse D'Amatp, chair-
man of the Senate Whitawater
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from Republicans o szubpoena
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L

Ha was extremely put out that
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insisted he wore a sull.
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A Special Report from the
Pittsburgh Tribune-Review

Sunday, October 29, 1995

Foster Case: Park Witness to
Appear Before Starr’s Grand Jury

By Christopher Ruddy
FOR THE TRIBUNE-REVIEW

WASHINGTON, D.C.—A man
who says he was at Fort Marcy Park
on the evening Vincent W, Foster Jr.
died was served a subpoena last
week to appear before Independent
Counsel Kenneth Starr’s
Whitewater grand jury at noon
Wednesday.

Since being served the subpoena,
Patrick Knowlton appears to have
been monitored around his
Pennsylvania Avenue residence in
Georgetown under a massive sur-
veillance operation.

A week ago, Ambrose Evans-
Pritchard of London’s Sunday
Telegraph repofted details Of
Knowlton’s account of a tie-in to
the Foster case. Knowlton was
apparently the first person to see
Foster’s automobile in the parking
lot at Fort Marcy.

The Telegraph reported that
Knowlton was “stunned” when he
was shown a report in his interview
with FBI agents working for former
Special Counsel Robert Fiske. His
statements had been falsified, the
Telegraph reported.

Knowlton agrees with part of the
FBI statement; that he arrived at
the Fort Marcy parking lot on July
20, 1993, at about 4:30 p

Foster’s body was found ﬁ@#\'#mn

an hour later.

DETAILS AT THE PARK

Knowlton said that the first car he
saw in the lot, a Honda, was parked
to his immediate left and had
Arkansas plates. He said he parked
his car a few spaces from the
Honda, and observed another car, 2
blue sedan with a young man sitting
in it, who gave Knowlton what he
said was a menacing look.
Knowlton described the man as in
his 20’s and possibly Mexican or
Cuban.

As Knowlton quickly relieved
himself by a nearby tree, the
Hispanic man got out of his blue
sedan and stood leaning over the
roof of the car.

Frightened, Knowlton said he
quickly left the park, but mentally
noted some of the contents of the
Arkansas Honda, including a suit
jacket and a briefcase. He called the
Park Police later the same night
after he heard on the news of
Foster’s death.

The police took a brief statement
from him over the phone, which
they included in their report though
they spelled his name wrong,

But Knowlton told the Telegraph
that a key statement attributed to
him by the FBI during the Fiske
investigation was “an outright lie.”
The FBI agents who interviewed
him wrote, “Knowlton could not

would be unable to recognize him
in the future.”

SHARP MEMORY FOR DETAILS

In point of fact, Knowlton said he
has a haunting memory of the man.
With the assistance of a police artist
provided by the Telegraph,
Knowlton even produced a sketch
of the man. The composite sketch
was published in the Telegraph.

Knowlton, who owns a trading
business, says—and his friends
agree—that he has a sharp memory
for details. Knowlton told the
Telegraph that interviewing FBI
agents Larry Monroe and William
Colombell went to extraordinary
lengths to convince him he saw a
blue Honda of recent vintage with
Arkansas plates. Knowlton insisted
that he saw an older model brown
Honda with Arkansas plates.

According to experts familiar with
the case, Knowlton’s testimony
could be critical on several points:

o If Foster did not commit suicide,
Knowlton likely could positively
identify the person somehow
involved in the attorncy’s death.
Key forensic and circumstantial
evidence led two New York police
investigators to conclude that
“overwhelming” evidence indicat-
ed Foster’s body was moved to the
park. One source closc to Starr’s
probe has suggested that the man

g;lgis %1??%35%%56 Fl%gevglgon saw may have been

there to “secure” the lot. A rear
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cntrance to the park is close to
where the body was found and
could have, some theorize, been
the actual point of the body’s
entry.

* He possibly could demonstrate
that the FBI covered up key ele-

ments in the case.

* He possibly could indicate that
another car with Arkansas plates,
similar to Foster’s, was placed in
the park to leave potential witness-
es with the impression Foster was
in the park earlier than he was. A
nagging problem with the case is
the large amount of unaccounted-
for time—five hours from the time
Foster left his office until his body
was found.

Last Thursday, Knowlton said an
FBI agent with Starr’s office showed
up at his door to serve him with a
subpoena, one of several the agent

said he had to deliver that day.
WITNESS BEING WATCHED

Since then, Knowlton has been
aware that he is being watched.

“He called me and said that he
and a female friend had been passed
twice that evening by two men in a
dark sedan who gave menacing
looks at Patrick,” reporter Pritchard
said.

On Thursday night, this reporter
visited Knowlton at his residence
and noticed no unusual activity out-
side.

Knowlton appears to be a stable,
credible professional. His friends in
the building describe him as a rather
normal person who seems besct in
the middle of something larger.

He knows litde of the larger issues
of the Foster controversy and was
unaware of the political overtones of
the case. His foyer wall proudly
sports a “Clinton-Gore” campaign
bumper sticker.

Knowlton and a female friend
recounted Thursday’s events.

Knowlton said that while taking

his dally walk for a ncww# hone. Iﬁlﬂll’greegjgvbse

encountered more than a dozen
men, all wearing suits, who would

be walking toward him or coming
from behind, then would give him a
sudden, purposed stare.

His female friend said he has no
history of paranoia.

To verify Knowlton’s account, he
agreed the following day to take his
daily walk with this reporter.

The surveillance was apparent,
almost from the instant we exited
his apartment.

He was approached again and
again by the same men: dark suits,
soft-soled shoes, each carrying a
note pad or newspaper. And as they
passed us, each gave a pointed,
timed stare at Knowlton.

After crossing the first intersec-
tion, a man crossing the same street
from the other side met us at the
sidewalk. He looked at Knowlton
and shook his head in an awkward
gesture.

Another man, short and Middle
Eastern looking, passed us and
stared. After he passed, his walk
slowed considerably and he made
some comment to an African-
American man casually dressed and
carrying shopping bags—an individ-
ual we already had passed who had
also given us “the stare.”

The short man appeared aimless
after passing us—a phenomenon
repeated by the others.

Several cars appeared to trail us. In
one white Honda with Virginia tags,
two dark men with mustaches
appeared to make no bones about
their surveillance. They first caught
our attention as we crossed the
intersection, and both gave us a
menacing stare.

The car entered a waffic circle, and
instead of carrying on, circled back
and came alongside, stopping in the
middle of the road just yards in
front of us. The occupants began to
manipulate their mirrors to watch

us along the sidewalk.
SIMILAR CIRCUMSTANCES

b‘i@ggs

eop e were
encountercd under sxrmlar circum-

stances from the time Knowlton left
his apartment until he returned.

He said he recognized two of them
from the day before.

We then took a drive around the
block; no one appeared to follow us.
But when we first entered the car, a
pedestrian came alongside and
noticeably checked the car’s front
and rear license plates.

Knowlton took out a camera and
photographed the man, who quickly
moved his hand toward his face.

After midnight that evening,
Knowlton called Pritchard to say his
apartment doorbell had been rung
but no one answered when he asked
who was there. Then there were
four immediate knocks on the door.

Pritchard said that the license
plate Knowlton noted from
Thursday had checked out with a
enforcement source of
Pritchard’s as being a federal govern-
ment vehicle.

His source suggested Knowlton
was “being warned, or there was an
attempt being made to destabilize
him before he appears before the
grand jury,” Pritchard recounted.

Knowlton’s lawyer has contacted
the FBI to complain. There has
been no return call.

STARR CATCHING UP

The subpoena is one indication
that Starr may be playing catch-up;
the Telegraph reported that three
critical crime scene witnesses had
never been called before his
Washington grand jury—though
Starr says he has been actively inves-
tigating the casc for more than a
year.

In addition to Knowlton, Starr
had never brought in two witnesses
who said that when they entered
Fort Marcy’s lot they saw two
men—not Foster—in and around
his Honda just before the body was
found. One man, described as hav-
ing long blond hair, was said to have

g lad'ront of the car with the
up, as was reported in the
Tnbune-Rcvmw months ago.

law
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The failure to aggressively examine
these major discrepancies seemingly
corroborates earlier reports that
Starr’s lead Foster prosecutor,
Miquel Rodriguez, resigned after
being thwarted by his superiors in
conducting a full grand jury probe
into the death.

Starr’s possible passivity with the
Foster case seems to have taken
some notice on Capitol Hill.

A leading Republican member of
the Senate’s “Whitewater” Banking
Commirtee said Thursday night
that he was “disappointed” with
Starr’s work, which he described as

embarrassing. The senator, previ-
ously believed to have been a sup-
porter of Starr’s, said Starr is moti-
vated by a desire to be on the
Supreme Court. He added, as it
stands now, that any notion of Starr
getting on the court “is finished.”
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EW YORK — The biggest
bombshell yet in the still-
puzzling death of one-tilne
White House Deputy
Counsel Vincent Foster

exploded at the Willard Hotel in

Washington last Wednesday. Three

veteran handwriting analysts told re-

porters that Foster’s so-called *‘sui-
cide note” is a fake.

The financial newsletter Strategic
Investment asked Reginald Ernest
Alton, Ronald H. Rice, and Vincent .
J. Scalice to comnpare the note to 12
known examples of Foster’s hand-
writing from the files of the White
House, the U.S. Park Police (which
led the initial probe into Foster’s
death), and a friend of Foster's in
Little Rock. Working indcpendently
over three months, the analysts
reached the same conclusion: Vin-
cent Ifoster’s alleged note and his
known papers “reflect the uncon-
scious writing/printing habits of two
completely different people,” in
Rice’s words.

These gentlemen share 70 years of
coimmbined expertise in handwriting
and document analysis. Rice is a
board certified handwriting examin-
er who has reviewed papers in such
cases as those of serial killers Ted
Bundy and the Boston Strangler.
CNN recently asked him to analyze
documents written by 0.J. Simpson.

Viacent J. Scalice, also board cer-
tified, has spent the last 22 years as
an NYPD forensic docunient exam-
iner and expert wilness in hundreds
of civil and criminal cases. Citibank
and Chemical Bank are among those
for whom he has performed such
services.

For 30 years, Reginald Alton has
lectured on handwriting analysis at
Oxford University. He has worked
on criminal matters and, like a good
Oxford don, has judged the veracity
of literary manuscripts by such au-
thors as C.S. Lewis, Percy Bysshe
Shelley, and Oscar Wilde.

FOSTER FO

GERY?

~"'The forger,” Alton said by phone,
““was probably using bits and pieces
of Foster’s documents, but lie
doesn’t understand the way Foster
writes.” This is evident even to the
untrained eye. Foster used the cur-
sive form of the letter “I”’ when re-
ferring to himself in his known docu-
ments. In.the “suicide” note, the let-
ter “‘I'’ stands capitalized, as stiff as
a steel beam. The letters ““Th,” as in
“These” and “Those,” are joined to-
gether with a loop over the “h.” In.
the “‘suicide’’ note, they appear re-
peatedly as two separate, distinct el
ements. :

There are subtler anomalies as
well.

“Foster’s hand is fluid, fluent, and
highly cursive,” Alton said. “Where
possible he’ll make a complicated
letter in one stroke rather than two
or three. The so-called suicide note,

in fact, makes ‘b’ in three guitade-

DEROY MURDOCK

liberate strokes.” Added Alton, ‘“The
spaces are not the same. The slope
is uncertain.”

Handwriting aside, the note’s con-
tents don't signal suicide.

“It makes no mention of intention-
al harm to one’s self,”’ Scalice ob-
served in his writton report. ““‘Signif-
icantly, there is no mention of char-
acteristic statements of departure

For MoFQIATmpoe (URTS 4637) Dacld: 79305856 Pagad2nz 1 i sm
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the unsigned, undated, fingerprint-
free note.

“If you tear a note, it obscures all
of the characteristics that are in the
normal handwriting: the way one
letter is joined to another, the way
words run along a line, the way
margins are registered,” Alton said.
“"I'his is enough to make one suspi-
cious.”

U.S. Park Police and one-timne
Whitewater Special Prosecutor Rob-
ert Fiske both concluded that Foster
wrote the note. But they rendered
their verdict after a rather cursory
investigation. The Park Police called
on U.S. Capitol Police Sergeant
Larry Lockhart to examine the note.
Lockhart, who is not a board-certi-
fied handwriting analyst, compared
the note to just one other sample of
Foster’s writing. FFederal guidelines
require scrutinizing a dubious docu-
ment against at least four known
writing samnples. Fiske relied on the
FBI, which examined & one-page
document and two checks Foster
wrote. According to an Oct. 25 Pifts-
burgh Tribune-Review article by re-
porter Christopher Ruddy, the FBI
lab found Foster’s checks and the
“‘suicide note’ 1o be an “inconclu-
sive match.”
for loved ones, the putting of affairs
in order, or a motive for suicide."

Instead, the note is primnarily a list
of [Foster’s complaints about his pro-
fessional life. It concludes: ‘I was
not meant for the job or the spotlight
of public life in Washington. Here
ruining people is considered sport.”
While it suggests that Foster was
overwhelined and perhaps despon-
dent about his dutics, nothing ap-
proximates the ““Goodbye, cruel
world" tone one would expect from
someone on the verge of. gunning
himself down.

Two days after Foster’s death,
then White House Counsel Bernard
Nussbautn (who later resigned un-
der an ethical cloud) seatched Fos-
ter’s briefcase and reportedly de-
clared, “It’s empty.” Four days lat-
er, the “suicide note’” was found in
the same satchel, torn into 27 pieces.
The 28th piece still is missing from

~ At mid-week, meanwhile, the Sen-
ate Special Committee on
Whitewater was preparing to sub-
poena White House records including
logs of phone calls among White
House staff, Hillary Clinton, and her
private associates immediately fol-
lowing Foster’s demise. “We can no
longer rely on so-called good faith
efforts to get documents” from the
White House, Cominittee Chairinan
Sen. Alfonse D’Amato, R-N.Y., la-
mented. Added committee member
Sen. Lauch Faircloth, R-N.C.: “(t's
like skinning a hippopotamus with a
letter opener to get anything out of
this White House.”

Several readers have asked me
how they can help move the Foster
and Whitewater investigations for-
ward. I would offer three sugges-

tlons:
» Contact your local papers, TV
"and radio stations, and the broadcast
networks. Tell them to cover these
growing stories.

» Write the Sacramento-based
Western Journalism Center. It sup-
ports reporter Christopher Ruddy’s
valiant investigative journalism in
this area. Tell them to keep digging.

» Contact your members of Con-
gress. Tell them the still-worrisome
death of Vincent Foster deserves
thorough public hearings and an hon-
est inquiry worthy of this republic.

Mr. Murdock is a free-lance writer and the
president of Loud & Clear Communications, a
marketing and medja consulting firm in New
York City.
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A Note Actuailiy Written by FFoster
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. ByAmbrose
' Evans:Pritchard)
: - i Washingtoh ' *

'DAYS ‘affer his najne’ was .
graph,-a Key witnéss'in the

Anvestigation into_the death
of the White House aide Vin-
cent Foster has been issued )
with’a 'subpoena to appear
before the'federal grand jury
in Washington 'and claims to
have been spied on.

.“Patrick'_,Knowl.ton_‘s,‘_ays' he

:-Virginia on-July 20,1993, the
‘day. that ‘Mr Foster’s body
was, found. Last week! he
helped’ prepare an “artist’s
/sketchiof ;a- menacing man
who he believed conld have
been onlook-oiit in the park.

. The sketéh *has ‘aroused-

3

|-keen interest.at the offices of

lddependent Counsel Ken-
neth Starr,'who is, investigat-
ing the Foster death'In the :
past six -weeks, FBI agents
‘have been'combing the crime
~scenetofind a bullet or other -

‘evidence that might prove

St
A:;vaf?r .Kﬁavlﬁltﬁh Cwas i;iltei-J

“viewed by:the -FBI .in' the

anwle. o _—_

_disclosed:by The Sunday Tele- -

. was-at 'Fort Marcy' Park, in -

Page 861

.during the earlier investiga-

tion ,of.Roberg Fiske. He

~.claims the FBI misrepresent-
"'ed-his’ statements in critical

ways. The Fiske Report,
released in June'1994, made
1o mention of his encounter
with the possible suspect.

In an alarming:.develop-
ment, Mr Koowlton alleges
that he has been subjected to
4 campaign 'of intimidation

' since receiving his subpoena

on Thursday morning. He
claims to have been followed
on Thursday and Friday.

"Two witnesses observed
this harassment and said jt

‘appeared 1o be "an orches-

trated effort. Christopher
Ruddy, a reporter’ for the
Pittsburg Tribune-Review,

" was with Mr Knowlton op

:Friday afternoon. He said he
obsérved ‘a surveillance
operation'that must have
involved at least 30 people as
they: walked around the
streets of Georgetown.

- “I've never seen anything
like it before,”” said Mr

'Ruddy. "“They are obviously

rying'to terrify this man.”
ir Knowlton got the

M
i aiss AGthree vehi- -
m&% ea?"egd to be part

+ of this operation. The Sunday

Telegraph has tracked oge of
the numbers to the TIQ
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SH LIMBAUGH Radio Broadcast
vember 1, 1995
25 PM EST
r further information contact: Joseph Farah, Western Journalism Center
(916) 852-6300
_ RUSH LIMBAUGH DEFENDS RUDDY'S FOSTER REPORTING
A AGAINST "60 MINUTES" SMEAR
Rush Limpaugh :
...There is a subpoena that's been issued to a passerby, at the Vincent
ﬁ&ster death site, claims to have seen a mysterious looking criminal type
rson.
erybody ignored this guy from day one, but now they want to talk to him

3cause some people decided to look into it and not let this thing go away.

‘Lu know folks, | don't pretend to know what happened and | do not

ggest that anything happened here.

| do not and have not suggested

rder of anything of the sont and do not do so now.

t somathing about this is wrong.
mething wrong here.”

h

i

In the words of pathologist Henry Lee,

en you have, a journalist like Christopher Ruddy, who is working for a
all newspaper outside of Pittsburgh, who becomes the target of every

h]or news organization in this country, you have to ask yourself why?

hy go
!

} lhe‘s a

fter Chris Ruddy?

nut and a freak and a oddball and there's nothing here, why go

*er Chiis Ruddy?

brain
se to

%

ouldn't

' WoodJNar

tells me that Ruddy's on to something. Somebody may be getting
something here.

|
#u couple that with the fact that the White House has acted like from day
e like

there is something they want to hide.

it, you think you would have seen this kind of journalist reaction
d and Bernstain? They were pursuing a mystery that nobody
held &@Hhthpgote ({JRTS 16371) Docld: 70105856 Page 47
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Ild you gsee "60 MINUTES" or anybody else say, "Who are these nut cases?

» here i

hy won't they let this Watergate thing go?"

No.

the journalist community siding with itself here? They are

*mg to |[destroy, a couple of small people.

vrﬁere is

|
.H’IGI’Q ar

ds got t

) ieII if tk

go off.

e red {lags go up,
heart! beat and sweat rates increase ladies and gentlemen when | see

something wrong here.

@ too many people acting like, that whoever is looking into this
b be stopped. They have to be discredited.

ey are flakes, nutcases and weirdos won't they discredit

themselves?

?ck off land let them go.

erinal fule in talk radio, not used on this show very much but | hear it a
| { on other shows. Somebody wants to call and make a fool of

themselvés, you get out of the way and let them.
i

hink th

iat No |

i
|

thing would apply here if these people are absolutely off the

#QG. Lgave them alone.

"60 MINUTES" goes after Chris Ruddy like they haven't gone after anybody

in a lon
|
nd it it
ave seq
nybody
' doesn'

baklum
6body G

, long time.

weren't for the problems CBS is having a lot more people would
n it than did. But seriously, there are a lot of things here that
is going to say wait, just a minute, this is not falling into place.
I make sense.

say, | don't have any idea what happened. And neither does any,
an conclusively tell us what happened. (end)

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 48

Page 882



Hemilon Lk

wdC-KS TR BK
— 'd V'd
R — BT

Do his vad Dty o] Mele ~ Fooitly o/fowed s 7o 7342

‘/V/./\ﬁ /"\ "97\”"‘ 74* - Sv‘éll»'ﬁ‘ﬂ LA é:”‘mrﬁw?) —}‘ vl
05(;7;7‘ bhea Lo 24 -7 /’-.‘v. w70 §oche, UZ h'g 3@.-.44} W/uw-.Lou.—/.'[e‘ o 7 /\JJ,_

% £ 5057 A—Q//L = /'\/\»;7L D

3), LPM oA N4 %%Jr—, NAQ—( /‘rj'c\i‘,
M’JLf el - -

Lf) blz‘fﬁ NJ,",( v /lOv-/'/VI‘L/n /\/776 .

/Vor

z> Ove RoGnd Fone Doca —

/) Doe Fan VE pioce

: WMM A

% g> Dive ke (ocd é\//o’/.em./’% Vi ~

”'54’“’ /(/é&;» /Y.‘\/-*— arov/C /VO(,AJL,'"‘
L e ove AT FEIL s odTF Comv v oty j

TB-IF it peiloged  DOT Reg /2

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 49



6/&#.— p@/loJa,( »4/( o e
— T ﬂ’:kﬂm,,“ re - €ared 67 Z)A.n‘/ ﬂuJ_, Peofo Al ce
b

/ol-p.m,'/ﬁrv\ el — Acm/.:,',,{} e 7 SOkt ~--
/00'1—' <LQA ﬁ/y,f&/ r‘VI L\/DC 076/& ’J‘\)l‘/\e/ ”73)

CHELANA -

/QL&M.'/']\?M el xofniMed (on V. w/ 6¢rn,‘e>
view s sATRAe cea

b= ook oy apcemmnd o (Rl o7

JRE- 3/1/27 Mmoo Linit Fo Iho How, feantor
Lgors O 'faefe 7homater e

L2.5D = o e hor co fos: Vo e Clr 3 go
chde ot Cane) tdrnce We eblrenpy/ — AT /P,

é’mﬂt/ 50-7 SO LED K Wihkloose ﬁ%\‘ N LI rnl o=~
gewnb/bib—- “&@/4 v 'j
éf 1
(o/lv:&(%/ (o \Zi/ = J‘ezm'r;m fvu% 74-«.7,7 /t-s-wy,;
b7~ ordeo  han /7 re&f-'m.//\ﬁ/r wif C 25 YPoman Faam
wqu!/: L et/ 7S be (v Aowaaf OQ/:—AA—-->

L-gb == J"m A‘/ 90%7\7 a /be‘lf’ /‘h% = A rL(‘
Aol a paddive Fecelie 7 S — Shont v a/f
Flo Kwme — &£Scvmme Ae Frowu & AW7A e e

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 50

[69q é-ﬂou/\zv ayrive o /\’7755



Sty = [ e
« L8D §iw¢ b vibai— “no7 e Kon The bpcd T —
“L\C’&-y ln.‘/v» OJ?L ——-M 6AL/{L7(7 41/“.4/( SN -

Tovhey — Y ll Tian Thel be siov ( not bove
T produce privilige (g of That Fup. LR Svbp>
— /T v ot guid pro e =
— Cloired }ﬂv‘fv»

&L~ /al/&é_p deanl - '56M(JM4,1JA:/’ v

—

L‘Sﬁ — /\( r 0‘}/("?_ Y ov 7% Q'ﬂ?ﬂ/\)mf-j.‘e '70‘4//3"‘7&»""

—

BU - "o S 500 non'| = e Vop fae rtvelsFons

—

éSD == wm)/fw ,\6""‘1-'7'.\7 & A,://\g, Cbnin & — W/O‘[).“g{/

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 51



wayne

From: wayne

To: Stary, Mr. Renneth '

Subject: Toster's death

Date: Wednesday, Novermber O, 1993 TA/MM
ARVINIVN

Office of the fpecial Counsel
Two Financial Centre Suite 134
10LS Financial Centre Parkway
1 atle Rock, Arkansas TN

St

This s pure Bull----4 Since when has Starr started talking? And since there was
“anpering ™ by the fact of Forging e "suicide note™ ten te whiole case s Blown wide open and showld be
veopened and Foster extmmed. And if the article has any truth 1o 1, how canyou say a swicide was
tanmered with and still call it a suicide? Dr. Beyer in s deposition 1o the Yenate commitiee said that e had
“sent the. hody out 10 another focility 10 have R-vays taken, ™ then e, testifies that AF didn't take R-vay's.
MNotice e sa1d HE didn't wave thevn

The TBI fingerprint expert testified at the hiearing, that TIE receved the note m LR pieces. Tle also sad e
remmed LR pieces. Yet the Whaite House and the Media has always maintained that one piece s wmissing and
that there is only LT pieces.

Whiat abouwt e fathier and son Wowing company that owed anotier car from Fort Marey Park it wigha
that ad a broken window and blood all over e dash, that they towed 1o e FRI garage?

Whry did the FRI show Mrs. Foster a different gun than the. supposed suicide gun? One was davk coloved
and te other wash siver colored.

Toster's secretary, Ms. Gorman said he gave hier two envelopes addressed, one to Janet Reno and the
other 10 someone else thatldon't recall at the moment. These were sealed envelopes that she was mstructed
10 keep W the safe and to forward them i the event of his death. What was i them and what happened to
them?

Wiry was Foster travelling, 10 Switzerland frequentty? Where was the \ast ticket e bougt trough the
travel office 107

Yam anaching a copy of some of the TNTIGHT article and a \ist of questions about Foster's deathn that 1
would ke angwered m addwon to the above questions.

According o ananicle il d FOSTER DID KILL HIMSELF - nsiph Gissue
MNovember 6§, 1993) magazme’s Jamie Dettmer and Lisa Leuer contend that
Btarr 15 Wrely 1o conclude that Foster shot himse\§ i the parkwhere e

Page L
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was found. They also say that Starr s Wkely 10 raise the possioiity
that Toster's corpse was "mterfered with" and Wis Tlonda searched before
e PP arrived

They say sources close 10 Starr does not believe Foster was murdered and.
Wis corpse dunped w e park later. "The lack of evidence suggestng o
strugg e as partyy led Sarr away from e "he-was-Filled" scenario “that
3ome conspiracy theorists have puched ferventyy ™.

These morons go on 1o say hat Henry Lee hasn't come up with avytining
evher.

They then say that Starr does suggest that "anmering ™ may have taken
place prior 1o the discovery of the body. "That fnding would raise the
specter of some Kind of clandestine cleanup operation. Some of Marr's
vestigaions ave speawdlating latpapers, possibly even a brefease, weve
Yustled away from the death scene or ¢ rabed from Foster's velicke efore
he PP arrived”.

Also they say W investigators are not satisfled that they wndersiand wiey
TFoster Klled hmself. They say the mvestigators can't figure owt wiy

the day before e died, e would refuse an vtation oy the president to
“spend the evening ™. "Dd he fear such a meeting 2" and wiy?

They say Starr may publish the Foster death findings toward the end of
Wi year ot early next year. They said e and W senior swaff ave
debating, the virtues or drawbacks of ssuing their conclusions on e
death separately from Whitewater.

1Mo fgerprints on the gun.

Lo proof that W was s gun.

3.Suspicious people were seen i and around victim's car just ejore the body
was {ound.

4 Eyewimesses saw e victim's briefease i his car, yet tt vanished.

DAL 35mm fiim of erime scene vanished.

6. Many of the Polavoid photos vanished.

7.¥ske conceded victim's head neysteriousty moved afer deathn,

/.Car keys were not found with victim at crime scene.

9.The gun was not seen  hand by the eyewitness who found the body.
CONFIDENTIAL WITNESY the first eyewimess, saw no gun nor dd USPe
TFomshill the first police witness and probably also the second witness.

10 No blood splatter found, this s nconsistent with swicide.

1L N0 bone fragments were found] part of victum's skadl nissing,.

1L Suspicious x-rays vanighed with no satisfactory explanation.

13.Dr. Beyer has a history of mistaking, a homicide for swicide.

1A Nictim's hiead wound not consistent with a Wgh velociry 3R cal.

13.No fingerprints on 1o up note.

16. Wounds seen on victims neck oy paramedics.

17.Dr.Muat & paramedics saud they viewed the body 200 feet for official sue.
1R One paramedic \isted deatn a homicide on s report.

19.044\ no dirt was found on victim's shoes.

PagedL
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W Numerous hars and carpet fibers covered victims clothwg.

L1 Whereabouts of victum m ours efore death is a mrystery.

YL No farewell 10 s famity.

23.A letter atled 1o Wis mother as e left Wis office for the \ast time offered no
\ast farewell

T4 e was planning 1o rexign s White House posiion.

2300ty 1o ullets i gun. No matching ullets were i is howe or car.
0. Eaperts say e had 10 hold gun n an awkward position.

L1 The victim planned 1o give. Wis visiting, sister a tour of the White House. the.
next day.

LR The victom's friend and attormey Tunyon's was commg, from Colorado 1o
eet with um the next day.

729.He had a ull lunch before leaving o Wl imsef and 1014 Wis staff e would
e back

0. FL Marey s a sechnded, suspicious place, fnown for icit activity.

AL The victun was never known o visit T Marey Parke

LMo bullet was ever found.

313/ The attnde of the body was not consistent with suicide.

24 Theve was no motive for the, victim to K Womse\f,

330 one heard e shot.

36.No actions or words athome or work signaled victim was swicwdal
37The TR Divector was fired the day refore the victun died.

I_3The FBLwas kept out of the intial wvestigation.

39 The \ead Tnvestizator at the body site was performing s first omicide
wvestigation.

40, How dd ke shoot Winsel§ and THEN trow s plasses 13 feet troug
some ieavy brush, whitle ending up bying down supine and perfectly straighy
\egs together, with arms straight down at s side, the gun still in s hand, and
wickles of Plood running, from his mouth in seveval divections, nchading, wphil\?
AL Blood was on victim's, bely shoes, and shirt but NOT on the gun.

AL Nietin's appomtment book was never found.

A3 Nctum made suspicious one day 1rps 1o Switzerland

44 Nictum was a $300,000 a year successful lawyer with an overdrawn
Anecking, account.

AS.A suspicious paper with inwals "CHR" was found i victum's wallet.
AG.Police were prevented from searching, vict's ome and office.

AT Victim's widow was not inerviewed for en days after e deati

AR”No proof that gun found with victum fired the fatal shot.

49.Park Police. and FRI photos and veports ave kept from public view.

N The Fiske Report containg numerous factual errors regarding tume and
eoprapiyy at erime scene.,

SL.A vehicle seen atpark by Police and Rescue eyewitnesses was pnored n
official record.

L. Park Police conclnded their mvestization BEFORE they sent the gun for
testing 1o see § Wwould fire,

S Death was tdled asiwicide Before e wvestigators viewed e body.

4. The crivne scene was not secured.

S3.No damage 1o victim's teeth from the recoll of a . 3% placed deep s
wouth.

36.Conflicting testimomny regarding what time the victun was Wentfied.

ST There s no evidence 1o support the official conclusion the victim \ost
weht. The only evidence is that he gamed weght

S/ Conflicting testimony regarding when the White House Wew of death from
as early as 6:00pm to the official time of ¥ 30pw
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9. Suspicious leng th of vestigation of a swiple suicude. Wis st ongomg
after two years with no end n sight.

N Eyewitess testimony conflicts whether the victim's car was \ocked.

6l Interference with prosecutor Rodriguer questioning and the Washing ton
rand jury suspected s eventual resignation.

L Muarsha Seott met willy, hier friend 0§20 years, Foster e an unusual 12 wowe
A\osed door meeting, e day efore hwe dwed

63.After Foster died the only thing Ms. Scott could rememier discussing from
Tiev long, meeting, was that Fostey had a good weekend.

A There was unusually e Blood at the scene according 10 rescue worvers.,
63.The furst cannon where some witnesses say the body was near has oeen
vemoved from the park

66The ABC News photo published showing Foster's and with the gun is not
consistent with eyewitness accounts of the gun and hand position.

67 The victuan's office, a secondary crime scene, ‘was cleansed of evidence and
docunents by co-workers of e deceased

O/ The victum's personal effects ncluding Wis pager were remrmed 1o the White
House within 24 hours and efore anatysis, after the White House were willing
10 hreak mto a locked desk at the police station 1o vetrieve the pager that night
vather than waiting witil the next ynoTmng.

69.The neglborhood around the crime seene at FL Marcy Parkwas not
canvassed oy police wntil two years \ater.

.Several police officers n Arkansas have given sworn depositions that they
Yew of Foster's death around 6:00pm BT, before police and rescue workers
arrived at ¥t Marcy Park

TLThe victin's cavwas never diecked for carpet flbers or figerpring
according 10 all of he reports, yer Dr. Haut says i s statement 10 e FBL
that they were fingerprinting the car while e was there that wight.

TL.Official vecovds do not agree when the. body was moved.

T3 Byewimesses disagree about where the body was found and the position of
Toster's hands.

T4 1 s unclear when the victoms keys were found before or after notfication.
T3.Police and rescue workers have been forbidden 1o discuss the case. What
are they ding? 1 was a suicide, the press should e able 10 talkto the
people who were at the scene. The public has a vight to know.

767 Foster had s eaecutive assistant put two inch-tick vy, Bunde s §rowm te
National Tecurity Agency i Bermie Nussbawm's safe shortly before his death
F17. When she revealed that under oath i an nterview oy Senate Banking
Conmittee. wvestigators, no follow up questions were asked and no mention
was made e public hearings.

R, Vince Foster's dhecking account was seviousty overdrawn. Mo one has
veporied an investigation o the reasons.

W19 Mo one has reported an wvestigation o Vince Foster's 1O 1rip 10
Batman, Turkish Kurdistan, 10 which there are no scheduled airline fig s,
FA. The White House claims that the papers that were removed from Foster's
office were personal papers of the Clinons that related v Wiitewater. Vince
Toster was not the Clintons ' personal attorney. Smee then whas been \eamed
hat mawy papers, \edgers, memo's, and diary's were withe\d.

HRA The FRY fingerprimt expert testified that he veceived and vetwrmed LY
pleces as e “suicide note, " yet the White House and the media has always
reporied that theve s one prece missg, and they onty have LT peces.

AL The un was conmposed of parts from *two different guns*,

B The serial numbers ad been g round off both paris. From these points we
can deduce that s most unlively that hie could have obtained the gun thnw
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normal, legal sources. But as a White House attormney, would e have risked
rying, 10 oy the obvioushy-dirty gun on the *street*? Seems most wnlikely,
when he could ave avoided all rigk of evbarrassing Wis evployer by swply
using one of his famiyy uns. (Although i e was W fact planwning 1o WL
mself, the possibility of being caught buymg a gun n D.C. from a street
source would have breen way down on s List of conceras.y

H¥3. Lisa Foster called Bernard Nussbaum the moming, after Foster's death at
7230 am and asked f Vince had been fired. Was she \ooking for a reason?
H. The furst Independent Prosecutor, Robert Fiske was fired for somehow
issing the preceding W pownts.

Y- The reports all say there was no K rays, yet Dr. Beyer saud n Ws report
that e sent the body 1o another facility for R-vays.

16 What was Huboe\\ looking for when he searched Foster's house?

FRT- Hubbell said that to not believe any word of the suicide story, and that
e re was o way 1t could have een swicide.

HAY When mterviewing Lisa Foster, the FRLshiowed hier o silver colored pun
which she recognized. The siver gun was NOT the qun found with Foster,
which was a darkgun,

HY Lisa Fostey was apparently given FLIONNN just prior 1o her hushand's
deathn.

90 Web Hubbell, i his testinony 10 the recent Whitewater hearings, when
describing, s actions TOLLOWING notification of Toster's death sand, "WNe
searched for Vince Foster's gumn n lis house ™. We'b Hube\l may have 1aken the
siver colored un from Foster's ouse to show to Lisa Foster(See above).

FL- People's recollections about Foster's mental state changed abruptly from
normal 1o seriously depressed n the foest few days after W deathe

0L Foster wok secret trips 10 Switzerland and there are linvs of a secret
Bwiss bank account 10 the Whitewater scandal, possioty volving \aundered ov
otherwise Wict money (Le. due 10 drug, smugg ling, bribery, ov Wckbacks).

FACT 1. The photog raph Foster hand was obtamed by Rewters News
Agency and broadcast by ARC Television shortly after Vincent Toster was
found dead w Fort Marey Park This photog raph purports 1o show the vight
and of Vincent Foster holding the handzun with which e supposedly shot
Timsel§ w the mouth. Aside from the obvions \ack of blood W the scene, please
note e color of e haadgu, which s dark This color matches Y
deserpuion of the gun as reporied i the previous Senare Whittewater hearings.

FACT L. Page 14 i the first of four pages scanned from FB veport 29D-
LR-3T063. The marks n Black were on the document as provided 1o wme. The
arcas mwhte with hand dravwn question marks are areas which were whted
ot priot 1o the velease of the document. This document, WD-LR-3IV63, s the
surmmary of e interview hield oy the FRLwith Lisa Foster following the
discovery of her hmsband's body i Fort Marcy Park Note that Lisa Foster is
shown a gun by the FRI mterviewer and states Wis a gun she believes she has
seen Wefore.

FACYK 3: Page 19 of 2OD-LR-3ITV6I. 'Towards the bottom, Lisa Foster
reauns 10 the suhiect of the handgun shie has heen previousty shown and how
she believes Wt traveled from Litle Rock. 10 Washington D.C. In deseribing how
she found the gun i Foster's pre packed trunk, and then repacking w ey
own belong g s, she describes the gun as "siver colored™.

FACT A- Page 16 0§ LOD-LR-ITVGI. Towards the bottom, is the comment
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hat Foster did not ke guns. Following this s an observation that Lisa Foster
verified that a gun shie knew 10 e n the house was where shie expected to find
1, and AGATIN refers 10 "silver color™ i describing the gun from the trunk
Little Rock

The statenent onpage 16 s Lisa Foster's belief that the gun found at Fort
Marcy Parkis the same gun, descried previousty as "siver colored”, that she
packed n Little Rock to bring to Washington D.C.

FACT 3 Page 17 0§ 29D-LR-IT0D6I. This concludes the sentence begun on
he bottom of page 16. The sentence reads, " LISA FOSTER believes that the
un jound at Fort Marey Parkmay e the STLVER GUN which she brought wp

with het otier belongings whwen she permanenily moved 1o Washing ton".

From the above, 1 is mescapahle that 1 asa Foster was shown a gun she.
recognized, even though that gun she was shown was clearty NOT the gun
he photog raph of Vincent Foster's hand w the ABCT TV photog raph.

Tt is thevrefore LOGICAL 10 conclude that Lisa Foster was NOT shown the
2un which was found with Vincent Foster. Were the swicide genwine, there
would e no reasonable explanation to swich guns.

Ttwould make \ogical sense ¥ We searched for Vince Foster's gun s
Thouse’ 1o find and TAKY. a gun 10 show 1o Lisa Foster 10 help sell the apparent

swicide, not expecting a photo of the. veal suicide gun 10 Wit the. TV news.

One hardly asks the FBL to distort evidence oy showing the wrong gun 1o
the widow na real swicide. 1t is therefore ogical to conchude that 1§ we ave not
dealing with a suicide, then we MUST e dealing with a wurder.

Letme vepeat.

The fact that the FBI showed the wrong colored gun 10 Lisa Foster, while
telling hier twas the gun found with Foster's body, is the strangest sing\e plece
of evidence of a cover-up. One doesn't need 10 cover-up a suicide. One. covers-
up @ wurder.

TFrom the above, gven the two different guns, and Webster Hube\l's now
public admission that e searched Vincent Foster's home for a gun, despite a
un found with Vincent Foster's body, one must conchude that Webster Hubbell
e most Nkely sowrce of e silver colored pun which e FBL showed W
Lisa Foster. Lisa Foster recognized the gun. How couwld shie not? 1t had een
searched for in her house 1oy Webster Hublell, by s own admission.

"Don't believe a wordyou hiear. Twwas not suicide. 1t cowldn't have been. ™ -
Nssistant Attormey General Webster Hubbell, T20/93, cuted w Esquire, VW93,

L. Fiske sald Foster's body was placed n a body bag at the parkat FAIpm but
the amulance o2 shows Foster's body left the park at ¥ 16pwm.
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L.¥iske said the Medical Exammer arvived at the parkat T-4Qpm but the doctor
w0ld the TBL ke arrived at ©:4Spm.

3.Fiske sa1d Foster lostweight due 10 depression, out he weighed 194 pounds
on December 31, 1992 and 197 pounds at his autopsy n July. He GAINED
weight, not to mention \ost blood.

4 Fiske said the FBL Waboratory performed an trowgh analyyis of e available
evidence, out ey never researched the origins carpet flers and hairs found all
over Yoster.

S.Fiske said theve was only one vehicular entrance. 1o the park neg \ecting, 1o
MRRUON two othet roads, incding a o\d road since the Tl War, closest o
he body oy 300 feet.

6.Fiske sad the Saudi Ambassador's residence was the closest building, 1o the
park yet atleast seven howmes are closer.

7.¥iske said theve was a large pool of Blood under Foster's body but observers
wchding Park Police, said there was very Wtle blood in their depostions.

AF ke tplied at e g forad was Wentified by e family with misteading
statements. He ignored statements by famity that indicted the gun was not
Foster's

In the words of fhe FBI mterview of the only doctor who examined the
body at TL Marcy, Doctor Tlauy, "elieved the wound was consistent with a
\ow velocity weapon.™ The revolver the Fiske Report deseribed as the death
wn s NOT a "low velocity weapon.™ How does the Fiske Report reconcile the
doctor's staternent? The doctor's statement 1s not mentioned at all n the Fiske
Report.

1t s AMAZING how many conclusions were drawn PRIOR 1o examinmg,
any evidence.

Tnvestigator Chergl Braun said, "t seems 1o me we made that determmation
Lsuicide) PRIOR 1o gong up and looking at the body."

Dr. Beyer was asked winy his autopsy report stated he took x-rays when e
sald he didnot. e replied, "l wmade out that report PRIOR to actualty
performing e autopsy. ™ Yetn s statement o te FRL e sad that e seat
e body 10 another faciliny for the R-rays.

The Park Police "closed™ the Foster investigation vuling W a suicide on
YD/, PRIOR 10 sending the un found at the scene, for testing on Y13,
One of e tests ordered was 1o see ¥ t cowld actually five,

All of these statements are verifiable n the Volumes on Madison published
oy the U.S. Senate (pp 9A, ST, 0, LAY

According 1o the story, Wiite House nanny Helen Dickey called Gov.
Tucker's Mansion sometimne efore 6:00 pm EDT and spoke 10 Srate Trooper
Roger Perry telling hum that Foster Killed Himself i the White House Parking
Lot According 1o Testimony, the White House wasn't notified of Foster's death
untll sometime after 3:30pm. Perry passed the call on 10 Bewy Tucker, -
Interesting

John Crudele i the New York Post /93 reporied that the White House
called Gov. Jum Tucker i Arkansas with news of Foster's death atA:A%pwm
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EDT on Juhy 20, 1993, This is iteresting because the body was not
discovered until :4Spm EDT the 911 call reporting, the body 5:3%pm, Park
Police reached the body at 6:14pwm, and the White hwouse claims they did not
\earn of Foster's death wntil ¥30pm.

L Thie g was e Foster's vight and. Trowble s, b was Wi-handed
L Where's the allet?
3. Where are Wi fingerprints on the gunt There were none!

4. Where are the skl fragments? None were ever found. Normalty, a .33 will
Blow outa 4™ 10 3" hole, with Blood and brains everywhere. Because of the
mess and the noise, most sophisticated it men today vepack their cartridges
with a half charge. This explains the tiey, one-inch ol i the back of Vince's
wad

3. Who 13 the noysterious blonde whose hairs were found on Vince? Ay wiy
W't wmentioned that carpet fibers and sewen were. found on s shovts?

Dr. Beyer, and s supposed long track record of misdwgnosing, or
misatriouting, "suicides"? Tlas Time rwn amy nvestigation nto the “Tuneral
howme " in Washingtor, or No. Virginia that "prepared” Mr. Foster's body. 1
understand there are some very trowbling stories there, Much has been written
about the circumstances of Mr. Foster's ODD DEATH: no R-rays, broken k-
Ty macline, 1o crine scens Q\\u\us‘ lwuw.');\msv.t\l (\L\“\L\%\’_\\ AJmum erine seene
photos, "ost” erime scene photos, Confidential witnesses who said there was
NO gun at the scene when he discovered the body, hairs, floers, semen, no dirt
ov vesidue on Foster's shoes ov clothing, from s "walk” 10 the. “scene”, Wood,
10 Blood, Bhue gury siver guy, car keys not found at the scene afer a search of
s trousers, cav keys found at the morgue \ater i same pants pockets
previousty "searched” at the “scene”, surrounding, houses and residents never
Wierviewed W the "mvestigation” of Wis death, until many months \ater, and on
and on.

Finally and most wporantly, dring e Seaate Wi water warings \is
year, te F.B.L expert that was sent the pieces of the “suicide note ™ said that e
receved LY pieces. He also said he retwmed LR pieces. Yet the White House
and. the Media has always talked abhout LT pieces with one wissing,. What i
owWme on?

There 18 a veport 1o the TBI abowt a Towing company towing a car with
Blood on the dash and e drivers window broken out that night from Fi. Marcy
Park yet the FBI doesn't even 20 talk 1o the mamn o s son who nun the towing,
NANINS

Aryone that can explain away all of this should e recognized as the
smariestperson in the world, ecause W isn't possible.

Willyou please answer these questions? 1 don't expectyou 1o answer them all 10 me now, bt when yow
have fanished your work on the Foster death, willyow then supphy me with the answers? Tn the mean time

willyow at least ket me fnow that someone myour office has read this letter? Butplease don't el me you
have 1§ you haven't,
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Thankyow

Wayne Mann

10T Farroll

Arroyo Grande, Ca. 93420
TROIAV-ARY
waynemann@aol.com
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CONGRESSMAN BURTON CRITICIZES "60 MINUTES™ FOSTER SKGMENT

cong. Dan Burlon(R-Indiana) took to the House

Thursday, and in a speech broadcast on C-Span,

floor last
criticized Mike

Wallace's recent featurec on Vince Foster. Burton's speech

foullows.

O 2001

60 MINUTES™” REPORT ON TIIR
DEATH OF VINCE FOSTER

The SPEAKKEK pro tampars. Under
the Speaker's sogosunécd policy of May
12. 1SS5. the gentiemarn from Indians
[Mr. BURZCON] is recogziszed for 15 in-
utes as the desigmee of the maiority

Mr. BURTON of Indiana Mr Speak-
er. I have baon warahing tha talevision
show on CBS, "0 Minutes,™ for a long,
long time, and I have al®ways respected
thal progiwn Deceuss L was vecy ilu-
farmative, and T always thought it was
facvual And then, just after the last
presidential aleatian, T think Mr_ FRew-
lett, the producer of “GU Miogutes,”” said
in 2 national {(nterview that had ke ex-
posed all of the informadon that was
avaflable to him at “60 Minnfes™ dore
ing the campaign, thas the then ean-
didate for Presgident. who was later
electad. would be walldwg around in
the snows of New Hampshire, So it be-

. came apparent to ma that the “60 Min-

ures’™ prodrcers and the people W0 ran
that ghow bad s very strong biss, and
that biss was refliected 1n much of thelr
reporzing.

This became apparent to me again
fbout 2 weeks ago nn = Katmrday night,
when I wadtched Miks Wallaco start
doing a2 2 minots segment on the

death of Vinec Footer. I have ncver.
seen 80 rmeh misinformation and- SO-

mush baa in reparting 2a I sow doring
that 20 minuis segxnent.
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Let me just tell you sgme of the
things thsact- happened. gome of the
things that 60 Minutes™ ignored. Mike
Wallace said that every govermment
body that has investigated the deash of
Vince Foster reached the same conclu-
sion. than bhe Ekilled himself at Fort
Marcy Park: ¥

Ee did »not mentian that ths inde-
pendent counsel, Kenueth Starr, has
reopendd the investigation Mr. Starr’s
attorpey spent this sommer question-
ing witnesses before a grand jory. The
FEI is back in Fort Marcy Park, or was
A counle of weeks ago., more than 2
years after Vince Faster’s death, 1ook-
ing_ for the bullet that killedr him.
Would the irndependent counsel go
through all of this work were there not
upanswered gquégtiond about the case?

So I believe that Mr. Wallace was io-
carrect when he said zZhat the conclu-
=ion has been reached by evary govern-
ment agency. ln addition, maxy of us
{n Congress have come to different con-
clusions as well. :

Another thing that he forgot to men-
tion was that the peolice were not the
firat people to encounter Foster's body.
He mentioned a national parle police-
man Who found the body. The fact of
the matter {8 that the park policeman
did not find the body. The body was

found By a man called C.W.. the con-
fidential witness. who was the first par-
8on on the scene. ;

I have 2 sworn statement, where I
;v::ct;dour to his home with 8 court re-

aud two other Congressm
from the confidential witness. The F?EI?'I
questioned hirmn extensively and consid-
ers him hanest znd credihle.

“80 Migutes” never talked about him
or even mentioned ou that program
that there was a confidendal Witness
that fonnd the body. “6) Mimutes™
aever read s statement.
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The genilemsn from Pennsylvanis
[Mr. CLNGER], who is the chairman of
the Committee on Government Refarm
and Oversight in the House. told “60
Minutes™ that he knows more ahonut
this subject than any Member of Con-
gress, and, althongh I have high regard
far Representative CLINGEE. Le pever
Interviewed the confidendal witness.
2lthough he had an opportomity to do
$O. and he never read his sworn deposi-
tion. which w25 verified.

Mike Wallace went into greet detail
during this interview about how the
gun wss found in Foster’s right hand.
He s2id critics of the investigation in-
correctly stated that Foster was left-
handed. Well, thz? misses the point en-
GUrely. When the confidenmtial witness
discovered the body. ke looked very
carefuily. He was within 18 inches of
Mr. Fostar’s face. He looked very care-
folly agd sEw 0o gun in either band. He
was very clear in his statement, in the
sworn statewmyent before me and the
FBI, that when he found Fester, bath
hands were palm up with the thomhs
pointed ont away from the body. When
the police arrived on the scene, they
found his right hand palm down with
t:h_e thrmd pointed in, the gen on the
1riegger !!.nggr. and the gon wes par-
tially obscured by his hand and hia leg.

When the comfidantial witmess found
Tthe body, .the head was Jsoldng
straight up.' =nd there were mo blood-
stains on his cheelkk When the police
arrived, the head was still peinting up.
Brt thered wWas 2 COntast hilncdstain an
the cheeXk and the trails of blood run-
ning from his mouth and nostrils dowm
the side of his face. v
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Now, how gid Foster's hand get
moved and why was there nc gon in it
when the man found i, and later there
was 2 gue in it? How did Poster’s head
get moved? It is obvious to me that
samebody was there and moved ths

Now. the Park Palice officer, Officer
Fornshiil, was not, as I said before, the
flrst to discaver the body. It was a con-
Hdential witness. Park Police Officer
Xevin FornshiTl told Mike Wallace that
Foster's body could not have been

moved to the park becaunse the vegeta~

tion arcund him was not trampled.
But the fact of the matter is the con-
fidentia]l witness said in a swarn state-
ment that the vegetation below the
bedy, from the feet all the way down to
a path that went all the way around
the park, it was trampled flat. There
mamp&thatmehomhfthe

berm thad winds arommd the perimatar -
of the park. “60 Minutes” would heve
known this if they had read his state-
mment, or even decided to look into it
and asked.

The confidential witniess told the FRI
that he sew a helf-ewpbty wine cooler
bady near Foster's body. The Park Po-
lice did not find it. Wkat happened to
the wine cooler botile and wetre thers
any fingerprinrs on it? As the confiden-
tial witness wus leaving the park., he
logked inside the whits Nissan parked
mthelota.ndsa.wa.halffunmclmge
of wine ¢ooler battles, very similar to
the one beside the body., a briefcase,
ang a suit jacket that looked simil=r to
Foster’s soit pants. This was not Foa-
ter’s car. Foster’s car was 4 gray Honda
and it was par¥ed further awzy, and.
C.W,, the confidential witness. did not
wz.u:nea.rit.

.view Mr. Gouzlez. ~ .. -. S _,:.".q‘
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Mike Wallace made 2 hig istae out of
the amount of blood around the body.
He interviewed the medical examiner,
who said there was sufficient. blood - .
dernesth the head and shounlders to
conclude that he died =t that spot. -

This misses the key point Tacre
would have been bhlood tnderneath Fos-
ter's head, whether he shot himself st
the SpOT or w=s moved there. The Eey
point is there was no blood spattered
on anything dehind where Foster wss
sitdng. Angtive someone shoots him-
‘self throngh the mouth. there waould be
blood splattered zll over azbove him,
and there was pothing ahove him that
bad. any Bleood ¢n it whatsaever. The
vegetation oo the path behind Fosﬁe:c
was clean

The first emeérgency medical sarvm&e
persan who arrived 2t the park, George
Gonzalez, commmented that it was very
mnnsuzal for a suicide victim’s body to
be laid ovt 30 neatly, with the feet to--
gether and the hands neatly at his gide.
Ee told this to the StafY af the Conmmil-
tee an Government Operations, and:he

said: “T find it odd to. have the body -~ -y

laid out like it was. I wouldn'i expact”
the hand or body in mepos:ﬁnnfoum!:‘:‘
the Bands perfectly ot the side ZEEHEN-I
Minnies,” incidentally, did.-not i:_;!zg—,;,

nrmsual for Foster’s clothes to. i‘sxe‘ il

—“——-‘«.ﬂ

carpef Obers on them. Foster’s atiar- -
ney s2id that Mrs Foster had just h=d -
newearpetlnginsiauedin_thmrhﬁmg
Well, If that is the case, whs‘did-ﬂ:.e
E‘Blmmkeca:petsamplesandmamh
them with the fiters on kis. clothea‘.?
Therdid.notdotha.n '

\_.-_
S
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There were blopd hairs on Mr. Fos-
ter's body and all gver his dlothes  Why
did the FRI not corapare these hairda to
the bair of the people Foster kmew. anud

close to? C o,
mﬂsem are some other keys points. that
60 Minntes” left out in their Hissed
mpordng‘- . " T A

First, the Park Polics investigadion
was incomplete and wunprofessiopsl
The photos of the crime scene ware w- -
derexposed and did not turn out. The
only photos were of very poar qualify. .

and they were made wimins%c
S L
No search wsas condncted for any *

coemaran,

skl fragments. When you blow the
top of your head out with a 38 calibar
bullet, there are skull fragments and
bone fragments all about where the
hesd was, There was none of thisg, no
aleod and no brain particles.

Np search was conpducted for sknll
ragments, 28 I srid. Only & very cur-
30Ty search was condncted for the bul-
let. White Hanse Connsal Beaermie Nuss-
saum refased to aliow Park Polics ofli~
ers or the FBI to search Fester’s of-
Nce. In fact, the night of Foster’s
jeathk, Bernle Nussbamm, Lhe chief
zounsel of the President, sud two other
1igh level White House saidea, Patsy
Thomason, who was the chief personnel
sfficer, " and Mrs.. Williams, Hillery
Slinton’s chief of sGaIT. Bearched Fos-
ser’s office and removed files having wo
io with Whitewater. This was gfter thse
Park Pnlice asked that the office de
igaled, and it wes not-sealed for =i
east 12 honrs while thay went through
wmd rified through those papers. Jus-
dce Department officials accused Nuss-
xaum of viclaling an ggreemment they
12d resched regarding the search of
Foster’s office. ’
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Secan, the coroner that conducted
e anopsy on Foster has made glare
ng errors in the past. This was got re-
realed by the *°60 Minntes™ show. Dr.
James Beyer was the coroner who re-
riewed and did the autopsy oan Vince
Toster.

Let me tell you about Mr. Beyer. In
1S88 there w=s an autopsy on establish-
ng the death of a man named THm
Sgsley. Mr. Beyer, the coroner, ruled
that Easley killed himself by stabbing
aimself in the chest. He failed to natice
3 defensive wound on the raan’s hand.
The case was reopened, and, zfter an
sutside expert reviswed the case,
fasley’s girlfriend confessed to wmur-
iering him, after he had beer jndged a
snicide by the coroner. That is cne mis-
ke

Iz 3991, regarding & Mr Tommy
3urkett. Mr. Beyer did an autopsy on
nm and raled thar Burkets had Xilled
nmself with a gunshot womnd to the
nouth very similar to Vince Paster’s.
de suid it was & guicide. Mr. Burkett's
amily had the body exhumed and reex-
unined by an ountside expert. The sec-
ymd coraner reparted that Dr. Beyer
1ad fajled To notice 2 disfgwed zud
Noody ear, indicatdng 2 struggle. and 2
xokeu jaw, Indicating he bhzd been hit

- 1 the face and his jaw was broken dar-
ag 2 struggle. The FBI 15 pow inves-
dgating this case. It obviously was a
narder or hamicide, and not a smicide.

The first special counsel, Robert
*iske, appointed a board of farensic ex-
xerte to review the Vince Foster case.
(hey concurred in Fizke's opiniop that.
foster Kkilled himself at Fort Marcy
ark. However, they were not ap-
xinted untll & year after Foster died,
wxd the only way that they could come
U the conclusions they did was to read
A& coroner’s report and use that as a
mide to came to thelr conclusions. So
bey never saw the body, and they veri-
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and that he killed him-
s&1f at Fort Marcy Park.

Now, let us review the problems snd
glaring inconsistencies withthistnves-
tgadon.

Eirst, the eyewlmees who fonnd the
body: testified thas he is sure there was

Second, the comfidential witnesa said
there were no bloodstains on the face
when he fonnd .the body. There were
Bloodstains on the cherk when the po-
lice arrived, {indicating it had bean
moved. When they moved ¥is body, kis
head went over to the side sand dlsod
drained cut on the face.

Third, the confidential witmess testi~
fied he saw a Wine cooler bottle close
e Foster's body in the park, arnd a
peckage of simflar wine cooler bottles
i1 a &ar i the parking lot that did pat
belong to Foster. Where did they come
from? Where did that bottle go?

Fourth, despite extensive searchers
af the park, the FRI has been unable to
find the bullet that killed Vince Fos-
ter, and they ere still looking for it.
Evidently the independent counsel seant
“hem back out there 2 o Sweeksago
To look for it ag=in_

581 221 8787 DEBBIE GERSHMAN

Fifth, no skull fragments were ever
found at the size where Foster’s body
was found, even though there definitely
would have been skull! fragments from
that Kind of & wound.

Sixth, there were no ﬁngerprmt.s on
the gom Get this The pon was in his
hand, and there were no Sugerprints on
the gun. The FBI said they probably,
get this, “melted aff in the heat ™ And
Yet when they took the gum apart, they
fQqund fingerprints thare from the time
the gun weas made at the factory.

Seventh, there were no fingerprints
on the suicide note formd in Foster's
triefcase in his White Housse office. It
was torn up into 28 pieces, and the first
few times the brieficase wns searched,
nheyconldno:ﬁndthenor.emm
ever though they tarned it upside
down, and there ‘were mo fingerprinns
am it

Eighth, the coruner who conducted
the sutopsy of Foster's body has made
glaring errors of high profile cases in
the past. In one case. a body had to be
exhumed and reexamined in arder ta
cha.nge the mling from swicide o mnr-

Nlnth, secority guards worldng ar
the Saundi Arabian Ambassmdor's resi-
dennea:mns:heszree;n-nmthepaﬂg
within 100 yurds, S00 fees, with guards
outside all day and night, heard no
gunshot, :

10/31/95 17:49
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. Tenth, Foster's 8hots <ere’ com-
pletaly clsan, with no grass ar dirt
steing even though he wa=s suppdéed Lo
heve walked 700 yards tloxongh the
park to the second cagnon., -
No-ll.theFBInavarmadeanyst»
tempt to idemtify the carpet fibers or
the biond hair on Fostar's clothing.
No. 12, the police photos at the death
scene did not turn ont, laaving a seri-
ous lack of documentation of the dsa.t.‘n

mﬂlortheglaungmhlmcsn
vou imagine the FRI telling the Senate
Banking Comroittee there could be no
doobt about where and how Foster
ded? With all of these glaring nprob-
lem&. ¢an you imagine what Johnny
Cochran, F. Lee Bailgy, snd O.J. Simp-
_sunsothe:lzwyerswanldha.vedonem
a case 1ike . this?

IndzpeudentGomelSmmﬂﬂllm-
vestigating this death “60 Mimutes"
sghould pot jump tn canclusians mmtil
Mr. Starr has completed his investiga~
tion, and Members of Congress-should
not 3Inmp to conclosions wmtll Mr.
Starr campletes his imvestigation as
well.

So I just would like to sy to my
Dends ar “60 Minutes.,” Mr. Walleee,
Mr. Hewlitt, and everyhody else, before
you make the kind of determinstion
that you did and do the kind of report-
ing that you did 2 weeks ago, please
talk o all the peonle involved, espe-
cally eyewitnesses. The mzu who
found the body, who gave 4 Swornm
statement undar cath to me and to two
other Congressmen, was @never caQn-
tacted, never interviewed, and nobody
hus< seen that repart, evan Mr. CLINGER,
who 15 the chairmnan of the Committee
on Governmenr Reform and Oversight
here in the House.

So I jusr say that I think it was a had

OB SIS TE T oo o
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Foster suicide grand jury to

hear testimony of passer-by

hig ~ The Associated Press
»JWASHINGTON — A passer-by
whio was at the park where Vin-
cent Foster’s body was found has

Been subpoenaed to testify before

avfederal grand jury as Whitewa-
tey prosecutors re-examine the
deputy White House - counsel’s
death.

The witness, Patrick Knowlton,

says that when he arrived at a
Virginia' park on the afternoon
ter ‘died, he saw an empty
parked car with Arkansas license
piates — but a different car from
-one Foster was driving that

- ™Knowlton also said Tuesday |

the FBI agents. ‘

Knowlton stopped for five min- |
utes at the park across the river
from Washington at 4:30 p.m. Fos-
ter’'s body was found by another
passer-by at 5:45 p.m. The deputy -
White House counsel was last
seen alive leaving his White
House office at 1 p.m.

Through three investigations of |
Foster’s death, no one has been
found who said they heard a shot
or saw Foster alive in the park
where his body was found near a
Civil War cannon. Investigators
have ruled twice that Foster died
of a self-inflicted gunshot wound

Through three investigations of Foster’s death, no
one has been found who said they heard a shot or
saw Foster alive in the park where his body was
found near a Civil War cannon.

that he saw a “suspicious-looking
man” . in a parked car several
spaces away from the car with Ar-
kansas plates.

Based on Knowlton’s descrip-
tion, the London Sunday Telegraph |
printed a sketch of the unidenti- |
fied man Oct. 22.

Four days later, Whitewater
prosecutors subpoenaed Knowl-
ton, who is to appear before the
grand jury today.

Knowlton says the car with Ar-
kansas plates was a brown Honda
that was four or five years older
than the gray 1989 Honda Accord
with Arkansas plates that Foster
was driving July 20, 1993.

FBI agents interviewed Knowl-
ton twice in the spring of 1994 —
the second time to question him
closely about whether the car he
saw was a different one from Fos-
ter’s. -

“I am certain I saw a different '
car,” said Knowlton, who was
shown photos of Foster’s car by |

thought maybe r
rob somebody,” Knowlton said.

in the head.

Knowlton says he telephoned

U.S. Park Police after learning of
Foster’s death on the 11 o'clock |
news, thinking his information !
about the car and seeing a man in
the park might be useful.

Knowlton said he remembers

the face of the unidentified man
in the parking lot so well because

“he was staring at me and made
me feel uncomfortable.”

o

«He looked like a criminal; I
he was there to

Knowlton says the FBI in ifs}

written reports incorrectly sumq

marized a key point he made d0s
the bureau in his 1994 interviews.d

According to one of the FBI{
summaries, Knowlton said hei
wouldn’t be able to idenglfy the
man he saw in the parking loty
Knowlton said he told the agents!
just the opposite, that he remeffls
bered the man's face and conld:
identify him from a photograph oL
a police lineup. “min

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105856 Page 68



11/01/95 WED 10:48 FAX 2025148802

FPSTER DEATH: A passer.
by who was ut the park where

‘Incent Foster's body was
found has been subpoenaed to
lextify before a federal grand
jury 3s Whitewater prosecutors
re<xamine the deputy White
House counsel's death, The wit-
ness, Paick Knowlton, says
when he arrived at a Virginia
park on the afternoon Foster
died, he saw an empty parked AR
car with Arkansas license FOSTER: Passer-by
plates — but a different car to testify
than the one Foster was driving
that day. Knowlton, who appears before the grand fury
loday, said he saw a “suspicious-looking man” in a
parked car several spaces away from the car with Ar-
kansas plates. Based on Knowlton's description, The
London Sunday Telegraph printed a sketch of the un-
identified man on Oct. 22. Four days later. Whitewater
prosecutors subpoenaed Knowlton,

Knowlton says the car with Arkansas plates was g
brown Honda that was four or five Years older than the
gray 1989 Honda Accord with Arkansas plates that Fos-
ter was driving on July 20, 1993. FBI agents interviewed
Knowiton twice in 1994. ] am certain I saw a different
car,” said Knowlton, who was shown photos of Foster's

car by FBI agents.
Investigators have twice ruled that Foster died of a
self-inflicted gunshot wound to the head.
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Che Washington Thmes il
Passer-by at park
to tell grand jury of
Foster suicide scene

By Jerry Seper pocaned Oct. 26 and is schedgxle:d

THE Na S riG (O TIMES 0 appear before the prand Jury

e e A today, told the newspaper that FBT

A Washington man who Stopped  rapores on his eyewitness ac-

PY for five minutes 4t TOM Mater oadn were incorrect, and that the
Park in Northern Virginia in TUlY  bureaus wrirten conclusion that
1993 where White Hoyse Deputv he could not identify the man in
Counsel Vincent W Fuster Jr the park was wrong. He was {nrer-
body was found has been subpoe- viewed twice by FBI agents.

naed to testify before a federa] He told the newsps

‘ : : : Daper he
grand jury in the Whitcwater jp. stopped at the park to un%atc at
vesugation. about 4:30 p.m, Mr. Foster's body

Partrick Knowlon, a construc- ar s 2
tion consultant, has told the [on. a5 fountq o= °t:;5.g‘lmaby ;Pc’;h:r
don Sunday Telegraph he saw vy €ONS ;u? o GciaL. iden ey
Suspicious-looking man” negp  iNvestigators only as the “confi-
where Mr. Foster's car was parked ~ dential w‘f:“'ss who also stopped
and that the man, idenified as a ar_}l;‘e s f.g’ ur_x'nlarq. o
Hispanic or Cuban, gave him = Je confidential witness told in-
“menacing look * vesrigarors he saw two cars in the

Mr. Kn%wlro'n who was nat . Parking lat, both light colored, and
available yesterday for commen;,  discovered Mr. Foster's body after
o BT, MR
carwith Arkansas license plates in it the parking lot,

i the park but described a car of g In the Fiske report. Mr. Knowl-

- e h;‘;_‘%:,;g*;.;';ggg;;’fe ton also is not identified, but his
Mr. Foster's July 20, 1993, death ﬁ?m’f‘ems.ﬂbwé."b“‘""“s two ve-
has been ruled a suicide by US. icles — inclu Ng a brown car
Park Police, That finding was en.  With Arkansas license places —
“ dorsed by Whitewarer special ~ andotherstatements he made cor-
'~ counsel Robert B. Fiske Jr in g cerning what he purportedly saw
June 1994 report following an in-  are included.
vestigation by deputy special There is no mention in the Fiske
counse] Roderick C. Lankler,a for-  report of Mr Knowlton’s asserrion
mer homicide prosecutor in New to the neéwspaper that he saw a
ork, “menacing” figure near the cars.

Independent coupsel Kenneth One of the two FB] agents told
W. Starr, who replaced Mr. Fiske in the Senare banking committee e
AUguST 1994, has been re-exami- during Whitewgter hearings last »

ning the Foster death, His office  vear that there was “fno question
has reviewed documents, hired Mr. Fogter committed suicide.” He
new forensics experts and called described in graphjc dertail an in-
witnesses to testify, although no vesligation of a2 man who was un-
new informartion has been discov-  der high Stress, suffered from ex.-

ered, sources said, lreme depressjon. was exhausted, |*
Mr. Knowlton, who was sub-  worried ang distracted.
»
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LAaw OFFICES
JOHN H. CLARKE

720 SEVENTH STREET, NW.
Suire 304

WASHINGTON, D.C. 20090l

2021332-3030
ALSO ADMITTED IN VIRGINIA
AND MARYLAND

FACSIMILE
{2021 839-0999

November 1, 1995

By Hand

Louis J. Freeh, Director

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
10th at Pennsylvania Avenue, NW
Washington, DC -

By Hand

Brett M. Cavanaugh, Esquire

and

Russel T. Bransford, Special Agent
OFFICE OF INDEPENDENT COUNSEL

1001 Pennsylvania Avenue, NW
Suite 490 North

Washington, DC

Re: Patrick J. Knowlton
Whitewater Grand Jury witness

Dear Gentlemen:

On Thursday, October 24, Agent Bradford served Mr.
Knowlton at his home with a Subpoena to testify before the
Grand Jury on Wednesday, November 1, at 12:00 noon.

During the time Mr. Knowlton spent in public that
evening, he was continuously followed and repeatedly
harassed. A dozen or more men walked towards him, or came
from behind, and then gave him a purposeful, timed stares.
He was followed on the street, into the drug store, into two
restaurants, and home. He was also trailed by car. This
orchestrated harassment continued throughout the following
day, perpetrated by at least two dozen people.

I relayed this information to Agent Bransford when I
was able to reach him on Monday. I asked that Mr. Knowlton
be protected by the FBI, and possibly relocated. He
declined. Agent Bransford stated that the FBI has neither
followed nor harassed Mr. Knowlton, and that it appears
unlikely that any harm will come to Mr. Knowlton. Agent
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November 1, 19985
Louis J. Freeh
Brett M. Cavanaugh
Russel T. Bransford
Page 2

Bradsford also stated that he believed Mr. Knowlton's
account.

Mr. Knowlton was followed on Monday and Tuesday.

My client and I were disappointed by the decision not . i
to protect the witness Subpoenaed by the Office of '
Independent Counsel.

We are asking that the FBI take an active interest in
Mr. Knowlton's safety.

Y/
John H. Clarke

JHC:jeh
cc: Patrick Knowlton
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TELECOPY COVER SHEET

OFFICE OF THE INDEPENDENT COUNSEL
1001 Pennsylvania Avenue, N.W., Suite 490N
Washington, D.C. 20004
telephone (202) 514-8688 facsimile (202) 514-8802

Date:
- Uil
Company Name:
Fax Number: Telephone Number:

FROM: _Bf e H‘

Number of Pages: e (including this cover sheet)

Please delive r do Hickman ASAS

Message:

CONFIDENTIALITY NOTE
This facsimilc is intended only for the person or entity to which it is addressed and may contain
information that is privileged, confidential, or otherwise protected from disclosure. Dissemination,
distribution, or copying of this facsimile or the information herein by anyone other than the intended
recipient, or an employee or agent responsible for delivering the message to the intended recipient, is

prohibited. If you have received this facsimile in error, please notify us immediately by telephone and
return the facsimile by mail.
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